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Prošlogodišnja je Andrinja protekla 
u znaku obilježavanja 25 godina od 
osnutka Općine Punat, a taj smo jubilej 
proslavili na najljepši mogući način- 
otvorenjem obnovljene školske zgrade, 
u našoj prekrasnoj i suvremenoj školskoj 
sportskoj dvorani.
Za mene kao lokalnog čelnika nema 
većeg niti važnijeg projekta od stvaranja 
kvalitetnih uvjeta obrazovanja te 
odrastanja naših mladih. Zato ovaj 
projekt, vrijedan čak 29 milijuna kuna, 
gotovo koliko i naš cjelokupni godišnji 
proračun, najbolje govori o ambiciji 
razvoja, zadržavanja mladih i privlačenja 
mladih obitelji stvaranjem preduvjeta za 
kvalitetan život kakav svi naši stanovnici 
zaslužuju.
Ove je godine zaključen i proces 
vraćanja Dječjeg vrtića Lastavica u 
sustav predškolske ustanove Katarina 
Frankopan, što smatramo bitnim 
napretkom u pružanju najvišeg 
pedagoškog standarda našim 
najmlađima.
Uz kapitalne objekte kakvi su škola s 
dvoranom i POS stanovi, nastavili smo 
s planiranim radovima na uređenju 
budućeg centralnog trga, odnosno Trga 
zahvalnosti, koji su započeli uređenjem 
ulice Kljepina, a nastavili se ove godine 
uređenjem i popločenjem pješačkog 
poteza u centru mjesta, na području 
ispred zgrade pošte. Dolaskom proljeća 
i taj se dio zahvata nastavlja sve do 
kraja, ispred poslovnice banke. Na sada 
praznom i neuređenom platou osvanut 
će spomen- obilježje moru pod nazivom 
„Sea Breeze“ čime ćemo zaokružiti 
zonu uređenja trga. Taj će se prostor, 
sa svim svojim elementima i neupitnim 
kvalitetom, logično nastaviti na lučki 
dio obale, na kojem su upravo započeli 
radovi prve faze projekta izgradnje i 
uređenja Luke Punat, a koja će se, etapno, 
vjerujem, odvijati i u narednim godinama. 
Ispunjeni su i svi uvjeti i procedure 
za izgradnju kružnog toka na sjecištu 
zaobilaznice Punta s prometnicom 
koja vodi za Staru Bašku, za prometnu 

RIJEČ 
NAČELNIKA

sigurnost i protočnost vrlo bitnog objekta 
koji bi trebao biti završen prije iduće 
sezone.
Nastavili smo ulagati u parkove po 
kojima smo poznati, a prve konkretnije 
iskorake ostvarili smo i na planu uređenja 
ulica i trgova kroz koje nastojimo naše 
mjesto učiniti ljepšim i ugodnijim za život 
svih njegovih stanovnika, ali i mjestom 
uživanja u ljetnoj sezoni naših brojnih 
posjetitelja. 
Za turizam i turističku ponudu važna 
su i ulaganja koja usmjeravamo u naš 
turistički biser - Staru Bašku, kojoj se, 
na iznimno zahtjevnim terenima, izvode 
radovi izgradnje potpornih zidova i 
ustaljivanja terena u obalnim zonama, 
duž tamošnjih plaža. Uložena su znatna 
sredstva i u infrastrukturne radove, a u 
planu su i zahvati kojima bi se sanirala, 
te za društvene namjene pripremila, već 
dugo napuštena i zapuštena zgrada Stare 
škole. Tu je i problem zatvorene trgovine, 
a dobro znamo koliko takav sadržaj 
nedostaje stanovništvu Stare Baške. 
Kako se radi o djelatnosti kojom se ne 
bavi javna uprava, nastojimo potaknuti 
privatne poduzetnike da nađu svoj interes 
u čemu će im Općina pomoći i olakšati 
poslovanje na sve moguće načine, čak i 
kroz osiguranje poslovnog prostora koji bi 
se mogao urediti po nekom obliku modela 
javno-privatnog partnerstva.
U red planova koji su također bitni za 
budući razvojni smjer je plan uređenja 
kompleksa ambulante koja bi se, 
ulaganjima iz općinskog proračuna, 
trebala urediti tijekom iduće godine.
U cilju daljnjeg unapređenja turističke 
ponude mjesta, pripremili smo prostorno 
plansku dokumentaciju za novu zonu 
predviđenu za gradnju obiteljskih 
hotela. Strateški promišljajući razvojni 
put našeg mjesta, odlučili smo razvijati 
zone u rubnom dijelu Punta na kojem 
se, uz predio Buka iznad plaža, planira 
komunalno opremanje područja na kojem 
će se u budućnosti moći graditi veći broj 
manjih obiteljskih hotela. 
Na planu očuvanja naše povijesne i 

kulturne baštine, uz završetak kompleksa 
Stari toš s Interpretacijskim centrom 
maslinarstva, u planu je i uređenje i 
opremanje “Muzeja svih naših ratova”, 
projekta kojeg razvijamo i pripremamo u 
suradnji s Udrugom antifašističkih boraca 
i antifašista otoka Krka, a koji bi se, s 
planom uključenja svih ostalih jedinica 
lokalne samouprave našeg otoka, u 
doglednoj budućnosti trebao urediti 
u prostorijama nekadašnjeg Muzeja 
NOB-a.
Još mnogo toga što se radilo i događalo 
„od Andrinje do Andrinje“ nalazi se u 
izdanju koje držite u rukama. Zahvaljujem 
svima koji su svojom aktivnošću 
doprinijeli kvaliteti sadržaja i uspješnosti.

Uz najljepše želje povodom predstojećih 
blagdana, želim nam svima Sretan Božić 
te uspješniju i zdraviju 2020. godinu!

Vaš načelnik
Marinko Žic
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2018. godina pamtit će se po otvorenju 
škole i školsko-sportske dvorane te 
predaji ključeva POS stanova, a godina je 
to i velikih jubileja i godišnjica.
Svečana je Akademija povodom Dana 
Općine Punat održana 29. studenog 2018. 
u novoj dvorani kako bi svi mještani i 
uzvanici uživali u novom ambijentu.
Svečanost je započela tradicionalnom 
Mantinjadom koju su izveli sopci 
Andrija Orlić i Sandro Gržančić. Nakon 
državne himne koju je izvela Ana 
Lipovac te županijske svečane pjesme u 
interpretaciji Ive Lipovac i zbora učenica 
PŠ Punat, sve je prisutne uzvanike, goste 
i mještane pozdravio voditelj Robert 
Ferlin.
Nakon 4-minutnog video filma koji je 
prikazao tijek ove godine završenih 
projekata na izgradnji POS stanova 
te rekonstrukcije školske zgrade s 
dvoranom, uz netom završene radove 
na uređenju dijela parka i starog toša, 
načelnik Općine Punat Marinko Žic je u 
svom govoru uz navedene, spomenuo 
i najveći sveotočni projekt na izgradnji 
sustava odvodnje, zbrinjavanja i 
pročišćavanja otpadnih voda. 
Posebno su bili dirljivi pozdravni govori 
načelnika bratimljenih gradova koji se 
s velikim zadovoljstvom svake godine 
odazovu i sudjeluju u obilježavanju Dana 

ANDRINJA 2018. 
U ZNAKU  

JUBILEJA I ZAVRŠETKA 

VELIKIH PROJEKATA

Općine. Tako su sve prisutne pozdravili 
načelnica Općine Tovarnik Ruža Veselčić- 
Šijaković, načelnica Općine Kostel Liliana 
Butina te Tiziano Bertolini iz talijanske 
općine Forcola.
Krčki je gradonačelnik Darijo Vasilić 
čestitao u ime svih otočnih načelnika, 
dok je u ime Primorsko-goranske 
županije protokolarni dio pozdrava 
zaključio župan Zlatko Komadina, 
uz kojeg je Akademiji prisustvovao i 
predsjednik Županijske skupštine Erik 
Fabijanić.
I ove su godine načelnik i Maja Polonijo, 
potpredsjednica Općinskog vijeća, uručili 
priznanja za izvrsnost, a u godini na 

izmaku to su priznanje zaslužili: Ivan 
Orlić,
magistar kineziologije i dobitnik 
Rektorove nagrade, Robert Lesjak za 
osvojene zlatne medalje na smotrama 
za inovatore na županijskoj, državnoj 
i međunarodnoj razini, Filip Nežić 
za odličan uspjeh u sve četiri godine 
srednjoškolskog obrazovanja i Stella 
Polonijo za osvojenu titulu juniorske 
viceprvakinje Hrvatske u karateu. Nakon 
obraćanja predsjednika Općinskog vijeća 
Gorana Gržančića, slijedila je dodjela 
godišnjih nagrada.
Zahvalnice su dobili Franjo Mijatović 
za dugogodišnji volonterski i aktivan 

rad u KUD-u Punat i Udruzi antifašista 
i antifašističkih boraca otoka Krka i 
KUD Punat za 45 godina postojanja i 
kontinuiranog uspješnog rada.
Godišnje općinske nagrade dobili su 
Marinko Žic za dugogodišnji volonterski 
i humanitarni rad i kao dugogodišnji 
darivatelj krvi, Fran Bonifačić za 
iznimne sportske rezultate na atletskim 
natjecanjima u zemlji i inozemstvu i TZO 
Punat za 110 godina
organiziranog turizma u Puntu te za 
uspješan rad i doprinos turističkoj 
prezentaciji općine Punat kao poželjne 
destinacije.
Nagrade za životno djelo dobili su 
(posthumno) Ivan Žic Matijin za iskazanu 
ljubav prema Puntu, predan rad, velike 
zasluge na vidnom napretku i u općem 
izgledu i unaprjeđenju razvoja naselja 
Punat te umjetnički voditelj KUD-a Punat 
Stanko Mihajlović za 45 godina predanog 
i uspješnog rad s generacijama mladih 
u KUD-u Punat i očuvanju folklorne 
baštine, a koji se zahvalio u ime svih 
nagrađenih.
U kulturno-zabavnom dijelu Svečane 
akademije nastupili su: najmlađa 
folklorna skupina KUD-a Punat, Ana 
Lipovac, Iva Lipovac i zbor učenica 7. i 
8. razreda PŠ Punat, polaznici Dječjeg 
vrtića Lastavica, Mažoretkinje otoka 
Krka te duo Eni Jurišić i Vjekoslav 
Ključarić.
Zahvaljujemo svima sudionicima i 
njihovim voditeljima na doprinosu kojim 
su uveličali obilježavanje jubilarne 25. 
godine osnutka Općine Punat! 
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DV Lastavica je bio uključen u program 
Danom otvorenih vrata, dok su polaznici 
DV Male Terezije dali svoj doprinos 
prodajom adventskih vjenčića. Program 
su zaključili najmlađi članovi ŠRD Arbun 
natjecanjem u udičarenju s obale koje 
je održano u nedjelju ujutro. Ove je 
godine nastupilo 8 mladih natjecatelja, a 
najviše su umijeća i malo više sreće imali: 
pobjednik Matko Mraović s ulovom od 430 
g ribe, drugoplasirani Teo Đorđević 205 
g te treći Melis Huremović (115 g). Svi su 
natjecatelji dobili medalje za sudjelovanje, 
a to su Fran i Roko Šulina, Roko Jerković, 
Matia Kuljanić i Kristijan Žic.

U sklopu programa obilježavanja Andrinje, 
u Galeriji Toš je održana zanimljiva izložba 
starih fotografija Punta.
Izložbu su svi zainteresirani mogli 
posjetiti i pogledati sedam dana, a 
organizirale su je članice Kreativne 
radionice “Takajica”.

KUD PUNAT 
PROSLAVIO 45 GODINA 

PLESA I PJESME

U subotu, 1. prosinca, članovi KUD-a 
PUNAT svečanim su koncertom obilježili 
45 godina plesa i pjesme. 
U sklopu programa obilježavanje 25 
godišnjice osnutka Općine Punat i 
blagdana Andrinje u novootvorenoj 
sportskoj dvorani, KUD-ovci su imali 
pravu priliku da pokažu zašto su 

proteklih godina proputovali svijetom 
i dobili certifikat vrsnoće u scenskoj 
prezentaciji hrvatske folklorne 
umjetnosti, u Hrvatskoj i svijetu. 
Na oduševljenje brojne publike nastupile 
su sve tri starosne folklorne skupine 
izvodeći 8 koreografija te ženska klapa 
KUD-a i klapa Rašketa. 

U sklopu obilježavanja Andrinje, 
održani su već tradicionalni programi u 
organizaciji škole, vrtića, klubova i udruga.
U petak, 30.studenog, svoj su 
malonogometni turnir odigrali otočni 
osnovnoškolci. U konkurenciji ekipa svih 
8 škola, pobjedu su odnijeli Krčani, dok 
su puntarski učenici bili drugi, a Bašćani 
treći. Domaćini se mogu pohvaliti i 
najboljim golmanom turnira, Melisom 
Huremovićem. 
I boćari su u konkurenciji 5 ekipa na svom 
turniru u subotu bili drugi, a najbolji 
koštadur bio je član puntarske ekipe Tomo 
Radman.
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ciklus izgradnje škola na otoku Krku 
gdje gotovo svaka općina sada ima 
novu školsku zgradu. Naša je sreća što 
surađujemo s općinama i gradovima te 
tako možemo izgraditi više objekata - 
zaključio je župan.
U ime Ministarstva znanosti i 
obrazovanja, Momir Kajin je zaželio 
učenicima i učiteljima mnogo sreće i 
uspjeha u novoj školi i sportskoj dvorani, 
koje je blagoslovio puntarski župnik vlč. 
Ivica Kordić.
U kulturno-umjetničkom i zabavnom 
dijelu programa sudjelovali su mladi 
folkloraši KUD-a Punat te učenice i 
učenici Područne škole Punat.
Simboličnim su rezanjem trake školu 
i sportsku dvoranu otvorili učenica 

Romana Bonifačić uz župana Zlatka 
Komadinu, općinskog načelnika Marinka 
Žica te predstavnice Županije Editu Stilin 
i Marinu Medarić, nakon čega je uslijedio 
razgled školskih prostora.
Ukupna površina škole sa sportskom 
dvoranom iznosi 3.363. metara 
kvadratnih, a uz osam učionica, u 
školi se sada nalaze i pripadajući 
specijalizirani kabineti, novi informatički 
centar s bibliotekom, školska kuhinja 
i blagovaonica, lift i spremište. U 
prizemlju su smješteni zbornica, uredi 

SUVREMENA 
ŠKOLSKA ZGRA-
DA I DVORANA 
DAR PUNTARIMA 

ZA ANDRINJU

U srijedu, 28. studenoga 2018. u sklopu 
obilježavanja Andrinje, dana Općine 
Punat i Župe Punat, svečano je otvorena 
rekonstruirana zgrada Područne škole 
Punat, školska sportska dvorana, dva 
igrališta, trkalište prekriveno tartanom, 
park, školski trg i parkirališni prostor.
Mantinjadom je započela svečanost, 
državnu himnu otpjevala je Iva Lipovac, 
županijsku svečanu pjesmu članice 
školskog zbora, a kroz program su vodili 
učenici Sara i Luka.
Svečanosti su nazočili mnogobrojni 
uzvanici i gosti, među kojima su 
bili pomoćnik ministrice znanosti i 
obrazovanja Momir Karin, župan Zlatko 
Komadina, njegova zamjenica Marina 
Medarić, pročelnica Edita Stilin, krčki 
gradonačelnik i načelnici otočkih općina 
te mnogobrojni roditelji i mještani. 
Serđo Samblić, ravnatelj OŠ Fran Krsto 
Frankopan, izrazio je svoje zadovoljstvo 
ostvarenjem snova ne samo stanovnika 

općine Punat nego i cijeloga otoka Krka, 
ispunjenih izgradnjom suvremenog 
zdanja čime su Općina Punat i Primorsko- 
goranska županija pokazale svoje 
opredjeljenje za budućnost obrazovanja.
Načelnik Općine Punat Marinko Žic 
nije skrivao ponos, sreću i zadovoljstvo 
rekavši da je ovaj projekt napokon 
ostvaren nakon mnogo godina čekanja 
i potrebe za rekonstrukcijom zgrade i 
dogradnjom školske dvorane. Prije 65 
godina otvorena je stara zgrada, a danas 
na neki način upravo nju i slavimo, ali u 
novom ruhu. Škola ima 121 učenika, ali se 
nadamo da ćemo upravo ovim projektom 
i poboljšanjem uvjeta, dobiti i veći broj 
učenika - istaknuo je. 
Župan Zlatko Komadina istaknuo je 
zadovoljstvo da je Županija mogla 
pomoći u izgradnji još jedne škole, 
posebno ove koja je daleko više od škole 
jer je ovo zapravo sportski centar i novo 
lice Punta i dodao da se ovime zaokružuje 

administracije te učionice razredne 
nastave. PŠ Punat u svakoj učionici 
ima suvremene interaktivne ploče, 
projektore i računala. Nova školska 
sportska dvorana ukupne neto površine 
oko 1.100 m² sadrži višenamjensko 
igralište te prateće prostore svlačionica, 
spremišta, kabineta i sanitarija i 6 redova 
teleskopskih tribina. Na inicijativu 
Općine Punat, školska sportska dvorana 
je za oko 300 m² veća od državnih 
pedagoških standarda što će, osim 
poboljšanja uvjeta za održavanje 
nastave, omogućiti i unapređenje 
kvalitete života lokalnog stanovništva i 
turističke ponude.
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Fran Bonifačić,
2019. godinu, završava kao državni 
juniorski rekorder u desetoboju, a državni 
je rekord oborio na otvorenom prvenstvu 
Slovenije u višebojima u Novoj Gorici. 
Fran sada drži hrvatske juniorske rekorde 
u dvorani i na otvorenom.
Kako je desetoboj disciplina koja ima 
najmanje natjecanja, Fran se natječe u 
pojedinačnim višebojskim disciplinama 
kako bi usavršio tehniku i popravio 
rezultat, ali i „osjetio“ natjecanje.
Godinu je započeo nastupom na 
Dvoranskom prvenstvu Hrvatske za 
juniore, 26. siječnja 2019., gdje je osvojio 
dva zlata: u bacanju kugle i utrci na 60 m 
s preponama. Osvojio je i naslov državnog 
prvaka u bacanju kugle i diska te srebro u 
bacanju koplja na Prvenstvu Hrvatske za 
juniore održanom 22. i 23. lipnja 2019.
Na Prvenstvu Hrvatske za mlađe seniore, 
održanom 7. rujna 2019., Fran je, iako još 
junior, osvojio zlatnu medalju u bacanju 
koplja i srebro u bacanju kugle.
Iduće godine ulazi u seniorsku 
konkurenciju i pred njim su novi veliki 
izazovi, a dobra je vijest da je rješenjem 
Hrvatskog olimpijskog odbora za 
kategorizaciju, Fran svojim rezultatima 
zaslužio status vrhunskog sportaša 3. 
kategorije.
Čestitamo našim mladim sportskim 
„draguljima“, želimo im puno uspjeha u 
idućoj sezoni! 

9. svibnja 2019., u sportskoj dvorani 
u Puntu, održana je svečanost 
proglašenja najboljih otočnih sportaša. 
U ime domaćina, načelnik Općine Punat 
Marinko Žic pozdravio je prisutne i 
naglasio:
Sportaši su uvijek bili izaslanici kako 
svojeg zavičaja, tako i svojih zemalja. A 
to činite upravo vi, sportaši i sportašice 
otoka Krka i kroz sport promovirate svoj 
zavičaj i svoju zemlju. Iako smo mala 
sredina, vrlo smo uspješni u svemu pa 
tako i u sportu. Bavljenje sportom iziskuje 
i financije, ali rezultata nema bez truda, 
napornog treniranja i podrške. Izabranim 
sportašima, sportskim djelatnicima i 
ekipama, čestitam od srca i želim još više 
uspjeha u budućnosti. Neka ovaj izbor 
bude motivacija za još predaniji rad i 
postizanje još boljih rezultata, a svima 
koji su se natjecali, ali se nisu domogli i 
odličja najboljih, neka to bude izazov za 
iduću godinu.“
Priznanja najboljima uručili su, uz 
načelnika Žica, njegov zamjenik Goran 
Bonifačić, članica općinskog vijeća Općine 
Punat Irena Žic-Orlić i predsjednica 
Odbora za društvene djelatnosti Općine 
Punat Maja Polonijo.
S područja općine Punat nagrađeni 
su Stella Polonijo, drugoplasirana u 
dobnoj skupini od 14 do 18 godina i 
Fran Bonifačić, prvoplasirani u muškoj 
konkurenciji istog uzrasta.Vjerujemo 

SPORTAŠ 
GODINE 
OTOKA KRKA

BADNJAK 
VA PUNTU 
2018.

da će i za 2019. godine naši Stella i Fran 
konkurirati za nagrade jer i ove godine 
nižu uspješne nastupe.
Stella Polonijo, 
nakon što je u 2018. godini bila druga 
na Prvenstvu Hrvatske i na Prvenstvu 
Balkana, u 2019. godini osvaja 
mnoštvo turnirskih medalja, u jakoj i 
međunarodnoj konkurenciji. Usprkos 
ozljedi, na Državnom prvenstvu u Rijeci 
osvaja broncu, a još je do kraja godine 
očekuje nastup na Prvenstvu Balkana u 
Sloveniji.
Važno je napomenuti da je aktivna 
članica hrvatske karate reprezentacije, 
ali i pomoćna trenerica u Karate klubu 
Krk Croatia gdje radi s mlađim uzrastima.
U 2020. godini ulazi u kategoriju 
mlađih seniorki (18-21 godina), što će 
predstavljati novi iskorak i izazov.

Program pod nazivom “Badnjak va 
Puntu” započeo je kako tradicija nalaže, 
ranojutarnjim potezanjem “komoštar”, 
uz mali božićni sajam kreativaca “Žvelte 
rožice”, božićnu biciklijadu, crtanje 
kredom božićnih želja.
Jutarnji dio programa završen je 
marendom uz frigane ribice za sve 
prisutne i svirku harmonikaškog sastava 
“Goranski helingonkari”.
U 18 sati su članovi Kluba podvodnih 
aktivnosti postavili jelku pod morem, a u 
glazbenom programu, svojim glasom je 
prisutne mještane i goste očarala Nina 
Kraljić uz pratnju svog Kvarteta.
Bilo je kuhanog vina i vatre za grijanje, 
zdravice s načelnikom te puštanja balona 
dobrih želja.
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Predavanje s demonstracijom održala je 
dr. Alemka Žic iz Gradske organizacije 
Crvenog Križa Krk, a bilježimo velik 
odaziv i interes prisutnih za ovu korisnu 
edukaciju kojom se može spasiti život.
Podsjećamo da u Puntu sada postoje 
dva pokretna defibrilatora, prvi je već 
duže vrijeme postavljen u Marini Punat, 
a od ove sezone i drugi, u Omladinskom 
odmaralištu Crvenog križa Maribor. 
Odsada i značajan broj mještana i gostiju 
Punta zna kako ga pravilno koristiti.

OBILJEŽEN DAN POBJEDE I 
DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI
Članovi Udruge veterana domovinskog 
rata, Podružnica Punat, položili su 
cvijeće i zapalili svijeće na spomenik 

Domovinskom ratu u Puntu, u sklopu 
obilježavanja Dana pobjede i domovinske 
zahvalnosti te Dana hrvatskih branitelja. 
U ime Općine Punat nazočio je načelnik 
Marinko Žic.

OTOČNA ROŽICA 2019.
10. listopada 2019., na održanoj svečanoj 
dodjeli nagrada i priznanja za „Otočnu 
rožicu 2019.“, Mojca i Senad Bešlija 
iz Stare Baške osvojili su nagradu za 
najodrživiji vrt. U Ime Općine Punat 
čestitao im je načelnik Marinko Žic.

U 2018. godini je isplaćeno 98.800,00 
kuna božićnica za 494 korisnika s 
područja Punta i Stare Baške. 
Općinski načelnik krajem godine pos-
jetio je osobe s prebivalištem na pod-
ručju Općine Punat koje su smještene 
u domovima za starije i nemoćne os-
obe te je utvrđeno da je u domovima 
na otoku Krku smješteno 26 osoba iz 
Punta i to: u Domu „Mali Kartec“ Krk 
16 osoba, u Domu „Sunce“ u Korniću 
5 osoba i u Domu za starije osobe u 
Milohnićima 5 osoba. Uručen im je 
simboličan poklon- paket povodom 
Božića, u iznosu od 13.137,00 kuna.

U 2018. godini ukupno je isplaćeno 
150.000,00 kuna naknada za nov-
orođenu djecu, i to: za prvo dijete 
55.000,00 kuna za 11 djece, za drugo 
dijete - 70.000,00 kuna za 10 djece, 
za treće dijete - 10.000,00 kuna (1 
dijete) i za peto dijete 15.000,00 kuna 
(1 dijete).
U 2018. godini na učeničke je sti-
pendije utrošeno 68.800 kuna, a na 
studentske 174.000 kuna.
Pravo na sufinanciranje troškova 
nabavke udžbenika u 2019. godini 
ostvarilo je 47 srednjoškolca s pre-
bivalištem na području Općine Punat, 

a sveukupni iznos sufinanciranja 
iznosio je 23.500,00 kuna.
Ove školske godine Ministarstvo 
znanosti i obrazovanja financiralo 
je udžbenike obveznih predmeta za 
sve učenike osnovnih škola, a Općina 
Punat financirala je nabavu radnih 
bilježnica obveznih predmeta u iznosu 
od 34.768,81 kunu.
Ove godine u Dječji vrtić „Sv. Mala 
Terezija“ u Puntu upisano je 15 djece 
- jasličara, dok je u Dječjem vrtiću 
„Katarina Frankopan“ - Područnom 
vrtiću Punat upisano 54 djece. 
U Osnovnoj školi „Fran Krsto Fran-
kopan“ - Područnoj školi Punat u 
školskoj godini 2019./2020. upisano 
je sveukupno 127 učenika, od čega 24 
prvašića. 

Lana Orlić

DRUŠTVENE 
DJELATNOSTI 
I SOCIJALNA SKRB 

IZ  
RADA  
OPĆINE

NOĆ MUZEJA 2019.
I ove je godine Noć muzeja u Puntu 
obilježena na dvije lokacije: u galeriji 
Toš i u Memorijalnom muzeju NOB-a. 
Ovogodišnja je tema „Muzeji- inovacije 
i digitalna budućnost“, pa su u skladu 
s temom, u Galeriji Toš 1. veljače 2019. 

održane dvije prezentacije: “Digitalna 
transformacija i virtualni prikaz 
izvještajnog sustava”, Branka Karabaića, 
direktora TZO Punat, dok je na temu 
“Prema digitalnoj zavičajnoj zbirci Punat- 
topoteka u nastajanju”, govorila prof. 
Dunja Seiter- Šverko iz Državnog arhiva 
u Rijeci. Istim je povodom postavljena 
i izložba crno-bijelih fotografija Punta 
od 1958. do 1962. godine, autora J. 
Hochstätera.
I Udruga antifašista i antifašističkih 
boraca, podružnica Punat, otvorila je 
vrata Memorijalnog muzeja NOB-a 
u Puntu kako bi svi zainteresirani 
mogli pogledati zbirku i informirati 
se o novostima u prikupljanju građe 
za otočki muzej NOB-a. Muzej je bio 
otvoren za posjetitelje 1. i 2. veljače, a 
uz stalni postav, izložen je i dio do sada 
prikupljene povijesne građe u sklopu 
akcije prikupljanja i valorizacije zavičajne 
baštine vezane uz turbulentna razdoblja 
Prvog svjetskog rata (1914.- 1918.), 
Drugog svjetskog rata (1941.- 1945.) i 
Domovinskog rata (1991.- 1995.).

OGLASNA PLOČA
Od ove, 2019. godine, našim je 
mještanima na raspolaganju E-servis 
“OGLASNA PLOČA” kako bi bez dolaska 
u zgradu Općine mogli vidjeti što se 
nalazi oglašeno na oglasnoj ploči u 
holu. Također, putem ovog servisa 
obavještavat ćemo i o događanjima i 
svemu što može biti zanimljivo i korisno.

PRORAČUN U MALOM
Objavljena je E-brošura “Proračun 
u malom za 2019. godinu”, sažetak 
Proračuna Općine Punat koji je 
pripremljen kako bi mještanima prikazao 
osnovne informacije o prihodima i 
rashodima, odnosno gdje će se i na 
koji način trošiti novac Općine Punat u 
2019. godini. Upravo je pravovremeno 
postavljanje ovog izdanja na općinske 
web stranice doprinijelo da Općina 
dobije ocjenu odličan za transparentnost 
proračuna.

DAN ŽENA U PUNTU
Obilježavanje Međunarodnog dana žena 
u Puntu ima svoju tradiciju, od podjele 
ruža do organizacije programa povodom 
tog značajnog dana. Ove godine u 
Galeriji Toš je gostovala Elis Lovrić, vrsna 
kantautorica i umjetnica koju smo kratko 
čuti i povodom obilježavanja 110 godina 
turizma prošle godine, na istom mjestu.

OBILJEŽEN DAN OSLOBOĐENJA OTOKA 
KRKA 
Povodom obilježavanja Dana oslobođenja 
otoka Krka od njemačke okupacije, 
17. travnja 2019., delegacija Udruge 
antifašističkih boraca i antifašista otoka 
Krka, podružnica Punat, položila je 
cvijeće i zapalila svijeće kod spomenika 
poginulim mještanima u 2. svjetskom 
ratu u Puntu i Staroj Baški te zapalila 
svijeće i odala počast poginulima u 1. 
svjetskom ratu te Domovinskom ratu.

PREDSTAVLJANJE ZBORNIKA
24. svibnja 2019. u Puntu je održano 
predstavljanje zbornika ‘’Otok Krk u 
Velikom ratu 1914.-1918., nakon što je 10. 
studenog 2018. godine održan uspješan 
Znanstveno-stručni skup povodom 
stogodišnjice završetka Prvog svjetskog 
rata (1918.- 2018.). Općina Punat je 
financirala izdavanje ovog zbornika, a 
prisutni su mogli dobiti svoj primjerak.

OBILJEŽEN DAN ANTIFAŠISTIČKE 
BORBE i DAN DRŽAVNOSTI
Povodom Dana antifašističke borbe i 
Dana državnosti načelnik Općine Punat 
Marinko Žic je u pratnji predstavnika 
Udruge antifašista i antifašističkih 
boraca otoka Krka i mještana Punta 
položio cvijeće i upalio svijeće u spomen 
na sve one koji su svoj život dali u NOB-u 
i u Domovinskom ratu. 

U PUNTU OBILJEŽEN SVJETSKI DAN 
PRVE POMOĆI
14. rujna 2019., Općina i TZO Punat su, 
u suradnji s Gradskom organizacijom 
Crvenog križa Krk, organizirali poučno 
i korisno predavanje s demonstracijom 
korištenja defibrilatora, uređaja koji služi 
za prvu pomoć kod oživljavanja životno 
ugrožene osobe.



1514

Općina Punat je kroz aktivnosti komunalnog redara pokrenula suradnju s 
Osnovnom školom „Fran Krsto Frankopan“, područnom školom Punat, te 
s Dječjim vrtićem „Katarina Frankopan“, područnim vrtićem Punat s ciljem 
upoznavanja djece s problemima koji su posljedica neodgovornog ponašanja 
pojedinaca vezano uz neadekvatno zbrinjavanje otpada iz kućanstva. 
Djeca iz područne škole i vrtića kroz više radionica upoznata su s ispravnim 
načinima zbrinjavanja kućnog otpada gdje se kroz učenje i igru postigla 
zavidna razina znanja malih sumještana. Kroz radionice u rujnu djeca u 
vrtiću i školi educirana su i o utjecaju mikroplastike na ekologiju mora te 
morsku floru i faunu.
Budući da je Općina Punat nositelj „Plave zastave“ za plaže Punta debij u 
Puntu završno druženje i edukacija održala se upravo na navedenoj plaži 
27.10.2019. sati gdje su školarci i vrtićari svojim prikazom mikroplastike u 
moru na kreativan i vjeran način upriličili igrokaz najgoreg scenarija ako ne 
budemo svi zajedno odgovorno čuvali morsku floru i faunu.
U našem igrokazu male ribice ulovile su se u veliku plastičnu mrežu čime 
smo karikirano prikazali koliki je utjecaj mikroplastike na život u moru te na 
hranidbeni lanac čiji smo i mi dio.

U ovom projektu sudjelovali su učenici 3. razreda sa svojom razrednicom 
Irenom Tomažin koji su na jednoj od radionica izrađivali mrežu od plastičnih 
vrećica i ovo im je druga godina uspješne suradnje s Općinom Punat gdje su 
naši mali sumještani prepoznati kao „Mali čuvari zavičaja“ kako smo interno 
nazvali našu uspješnu suradnju. U projekt su bili uključeni i učenici 1. razreda 
s razrednicom Mladenkom Tomac te naše male ribice, djeca iz područnog 
vrtića – skupina „Pčelice“ s odgojiteljicama Smiljanom i Rozanom. Ova 
vesela i uspješna suradnja još jednom je rezultirala novim znanjima te smo 
se uvjerili da su naši najmlađi mještani ekološki osviješteni i uvijek spremni 
stjecati nova znanja.

Vedrana Dunato Polonijo

KOMUNALNE 
DJELATNOSTI
MALI EKOLOZI  

U AKCIJI
Nastavlja se tradicija suradnje u 
organizaciji festivalskih večeri popularnog 
MiK-a na otoku Krku jer Općina Punat, 
Općina Malinska – Dubašnica i Grad Krk 
znaju da naši stanovnici vole MIK i sve što 
on predstavlja. 
19. lipnja 2019. godine je preko tisuću 
gledatelja uživalo u vrhunskoj produkciji 
i izvedbama sjajnih izvođača, a pobjednik 
večeri bio je Erik Balija iz Pule s pjesmom 
„Mojoj Istrijanki“.

U proteklih 26 godina od osnivanja 
Općine Punat puno toga dobroga je 
napravljeno na području uređenja mjesta. 
Nešto stariji puntari dobro se sjećaju 
kako su početkom devedesetih godina 
izgledali parkovi u centru mjesta: bili 
su zapušteni i/ili popunjeni kioscima s 
brzom hranom i raznim drangulijama. 
Gosti, vikendaši i mještani svoje su 
aute parkirali na prašnjavim zemljanim 
površinama, a prostori pred ugostiteljskim 
i trgovačkim objektima koristili su 
se kako kome padne napamet.
S početkom rada Općine počinje proces 
sustavnog uređivanja zelenih površina, 
ulica i parkirališta. Time su postavljeni 
temelji komunalnog reda. Prostornim 
planovima definirane su mogućnosti za 
određene dijelove mjesta i nova pravila 
polagano usvaja i javni i privatni sektor. 
Javne površine između brodogradilišta i 
„Pod gušternu“ danas odražavaju sliku 
turističkog mjesta, ali ih u tome ne prati 
izgled ugostiteljskih i trgovačkih objekata.
Prije četiri godine pokrenuta je 
suradnjom Turističke zajednice i Općine 
inicijativa za novi vizualni izgled naše 
destinacije. Nakon snimanja stanja 
i rasprave o mogućim rješenjima i 
aktivnostima osnovano je Povjerenstvo 
za izgled urbane opreme i javnih 
površina, koje je uz konzultiranje struke 
predložilo niz aktivnosti na području 
poboljšanja izgleda našeg mjesta.
Od prijedloga povjerenstva nastaje 
akcijski plan, koji je pretočen u odluke 
o urbanoj opremi Općinskog vijeća.
Time započinje promjena izgleda terasa 
ugostiteljskih objekata, trgovina i uslužnih 
djelatnosti. Intencija promjena je bila da 
se provedu u tri kalendarske godine, kako 
bi poduzetnicima dali priliku da bez naglih 
troškovnih opterećenja usklade izgled 
svojih objekata s općinskom Odlukom.
Tako ćemo sezonu 2020. dočekati s 
ujednačenim bojama tendi i suncobrana, 
bez reklama proizvođača piva i sokova, 
panoa sa slikama hrane, bez trgovačke 
robe na pročeljima i javnim površinama. 
Fotografije prikazuju nekoliko primjera 
kako su terase donedavno izgledale, 
a kako izgledaju nakon „facelifta“.
Urbano uređenje je jedan od važnih 
aduta koji doprinosi porastu kvalitete 
destinacije, što će ubrzo prihvatiti svi 
dionici, premda dio njih u prvom trenutku 
nije razumio koliko su nova pravila 
važna za opći dojam o našem Puntu. 

FESTIVAL 
MIK 
U PUNTU

UREDIMO 
PUNAT 
URBANA OPREMA
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GRADIMO  
ZAJEDNO

DOGRADNJA I REKONSTRUKCIJA  
LUKE PUNAT
Nakon provedenog postupka javne 
nabave i odabira izvođača, 18. listopada 
2019. je, uvođenjem izvođača u posao, 
u realizaciju službeno krenuo projekt 
dogradnje i rekonstrukcije luke Punat s 
izgradnjom gata. Radove izvode GP Krk 
i BSK.
Prihvaćen je terminski plan izvođenja 
radova, a redoviti tjedni kolegiji između 
predstavnika Županijske lučke uprave 
Krk, Općine Punat, Primorsko- goranske 
županije i izvođača radova doprinijet će 
najboljoj mogućoj informiranosti svih 
uključenih u projekt.
Radovi su započeli nasipavanjem obale 
općim kamenim nasipom, a početkom 
prosinca krenut će podmorski radovi na 
temeljenju pilota i slaganju konstrukcije. 
Plan je da do 31.12. bude gotov obalni 
zid. U dogovoru s izvođačem radova i 
prema zahtjevu Općine Punat, a i zbog 

povijesne važnosti očuvanja istog, 
odlučeno je da se učini sve da se spase 
postojeći stari obalni blokovi i vrate na 
svoje mjesto, isto kao i stare postojeće 
bitve koje se vraćaju po završetku radova 
na svoje mjesto.
Ovaj projekt u svojoj prvoj fazi čini 
ukupno 1300 m2 površine, a obuhvaća 
dogradnju i rekonstrukciju luke Punat 
na lokaciji Punćale gdje će se proširiti, 
podići i popločiti plato, s izgradnjom gata 
K dužine 91 m i širine 6 metara. Predviđen 
rok za završetak radova je 6 mjeseci, tj. 
do kraja travnja 2020., što će ovisiti o 
vremenskim prilikama. Tako da će i luka 
Punat iduću turističku sezonu dočekati 
s novim obalnim pojasom obuhvaćenim 
ovim projektom.
Ukupna vrijednost ove faze je 12,1 milijun 
kuna, ŽLU Krk financira u iznosu od 
7,9 milijuna kuna, Općina Punat s 2,2 
milijuna kuna i Primorsko- goranska 
županija s 2 milijuna kuna. 
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„MORSKI POVJETARAC“ (SEA BREEZE)- 
U SPOMEN NA POMORSKU BAŠTINU 
PUNTA
4. srpnja 2019. godine Općina Punat 
je, u suradnji s Društvom arhitekata 
Rijeka, raspisala projektni natječaj za 
izradu urbanističko-arhitektonsko-
likovnog-idejnog rješenja spomenika/
umjetničkog obilježja moru na centralnom 
trgu u Puntu. Cilj je bio dobivanje 
kvalitetnog idejnog rješenja spomenika, 
tj. umjetničkog obilježja moru i odabir 
najboljeg prijedloga za realizaciju. 
Po isteku roka za predaju radova, 
Ocjenjivački sud je razmotrio 20 pristiglih 
natječajnih radova, donio konačnu odluku 
i izabrao kao najbolji rad autorice Marine 
Kontić pod nazivom „Sea Breeze“ koja je 
ovako obrazložila svoj rad:
„Savjesno i s maksimalnom osjetljivošću 
za neposredno okruženje pristupili smo 
stvaranju novog obilježja u naselju Punat 

kao izazovu s ciljem oplemenjivanja 
glavnog trga, na dobrobit stanovnika 
i posjetitelja. Novi umjetnički biljeg 
zamislili smo kao točku ujedinjenja, na 
sjecištu pješačkih staza, važnih gradskih 
prolaza te obrisa grada. Već izdaleka 
lako prepoznatljiva lođa nad morem koja 
se idealno uklapa u svoje okruženje, 
Sea Breeze, čvorište je glavnih gradskih 
puteva i rubnih osi zgrada. Svojim oblikom 
i prostornim rješenjem nudi inovativni 
i kvalitetan sadržaj na novom mjestu 
okupljanja. 
Spomenici su uglavnom nespojivi s 
funkcijom, a Sea Breeze želi dokazati 
suprotno jer osim estetske vrijednosti 
dodaje i funkcionalnost umjetničkom 
biljegu Punta: dinamična fasada imitira 
kretanje mora i podsjeća na valove, 
morsku pjenu, plimu ili oseku, privlačeći 
tako pozornost, čemu doprinosi i veliki 
broj miomirisnih elemenata - manjih 

sadnica aromatične lokalne makije 
(kadulja, ružmarin, smilje). Dodatna je 
atrakcija što se unutar Sea Breezea i u 
njegovoj neposrednoj blizini posjetitelj 
može ugodno rashladiti tijekom ljetnih 
vrućina i osjetiti opojne mirise autohtone 
vegetacije. Sam naziv djela naglašava 
važnost povjetarca s mora u ovoj priči. 
Kreativna strana projekta inspirirana 
je neposrednom okolinom Punta, 
morem koje ga okružuje i vegetacijom 
otoka. Originalnost se očituje u ideji 
da se projektnim rješenjem pridonese 
osvještavanju problema klimatskih 
promjena, a temelji se na nizu vrlo 
aktualnih referenci prema kojima su 
mjesta poput Punta sve više i više 
ugroženi globalnim zagrijavanjem i 
podizanjem razine mora. Sea Breeze, 
novo umjetničko obilježje moru i suglasju 
s prirodom, želi svojom dominantnom 
vertikalom naglasiti još i ljepotu mora 

koje nikad ne miruje, a potom i samu 
ranjivost ove prirodne pojave. Iz tog 
razloga, kreativnim pristupom, koristeći 
lokalne mikroklimatske čimbenike i 
autohtonu vegetaciju u kombinaciji s 
klasičnom arhitekturom ovim projektom 
dodatno naglašavamo senzualnost 
mora, ali i upozoravamo na globalno 
zagrijavanje kroz svoju originalnost. 
Postiže se to zahvaljujući dinamičnosti 
instalacije i njenoj prilagodljivosti 
vanjskim (okolišnim) uvjetima, ne samo 
izmjeni dnevnog i noćnog ritma nego i 
različitih godišnjih doba. More, vjetrovi, 
zelenilo i osjećaj dobrodošlice oduvijek su 
prisutni.
Sama umjetnička instalacija ne zahtijeva 
održavanje, jer su pojedini pokretljivi 
lepršavi elementi zamjenjivi i sadrže 
komercijalno dostupne komponente.
Ekonomska isplativost ima visoki prioritet 
u konceptu, dizajnu i odabiru materijala.“
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KRASN’KRŠ
Projekt Zaštite i valorizacije baštine 
te razvoja održivog turizma u 
prekograničnom krškom krajoliku, 
skraćenog naziva Krasn’Krš , približava 
se svom završetku, a sve je počelo u 
kolovozu 2018. godine kada su započeli 
radovi na uređenju Starog toša u Puntu. 
Istovremeno je proveden i postupak 
nabave za dopremu i montažu 9 elektro 
bicikala s pripadajućom opremom.

Ostalo je još za postaviti rasvjetu u 
Starom tošu, nabaviti multimedijalnu i 
IT opremu s interaktivnom aplikacijom 
te realizirati postav s izradom svih 
trodimenzionalnih objekata u interijeru 
i eksterijeru za budući Interpretativni 
centar Stari toš. Svi su ovi postupci 
u tijeku i dogovor je svih partnera na 
projektu da bi Stari toš trebao bio gotov 
do siječnja 2020. U planu je i nabavka 
dodatnih 5 elektro bicikli za Staru Bašku.

U sklopu projekta obogatit će se, 
postavljanjem multimedijalne i 
prezentacijske opreme, i tematski put 
od Starog toša po maslinarskom putu 
do vidikovca „Tri križi“ koji su uređeni 
projektom “OŽIVLJEN KRAS“ u sklopu 
IPA HR-SLO prekogranične suradnje. 
Projekt Krasn’Krš završava 28.2.2020. 
godine kada moraju biti provedene sva 
planirane aktivnosti.

PONIKVE EKO OTOK KRK D.O.O.
Nakon unapređenja sustava 
gospodarenja otpadom u domaćinstvima 
i privrednim subjektima, pokrenut je i 
postupak nabavke novih spremnika za 
najprometnije lokacije u mjestu, koje su 
tijekom turističke sezone pod najvećim 
opterećenjem.
Punat će tako dobiti poluukopane 
spremnike za koje je provedena javna 
nabava, potpisan ugovor s isporučiteljem 
te se krajem godine može očekivati 
isporuka i početi s pripremnim radovima 
neophodnim za postavljanje ovih setova.
Očekujemo da će 2 seta, koji se sastoje od 
po 5 spremnika (za papir, staklo, plastiku, 
miješani i biorazgradivi otpad), biti 
postavljeni do uskrsnih blagdana 2020. 
na području centra Punta, o čemu će 
korisnici biti pravovremeno obaviješteni.
Zbog kvalitete i vizualnog dojma, duž 
šetnice je u planu nabavka i postavljanje 
1 seta potpuno ukopanih spremnika 
koji zbog veće zahtjevnosti i složenosti 
montaže imaju nešto duži rok za 
postavljanje.

PONIKVE VODA D.O.O.
Nakon završetka turističke sezone, 
nastavljeni su i radovi na projektu 
„Sustav prikupljanja, odvodnje i 
pročišćavanja otpadnih voda otoka Krka“.
Radovi su počeli na odvojku Krčke ulice, u 
Paškoj, Plavničkoj i Prgonu, a otklanjaju 
se i nedostaci na postojećem sustavu 
izvedenom kroz prošle dvije sezone.
 U naselju Punat do kraja godine 
očekujemo oko 75% izvedene 
kanalizacije. Ljetni prekid radova će 
biti, kao i dosad, od 15.06.2020. do 
15.09.2020., nakon čega ostaje za završiti 
ulicu Galija i pritoke.
Rok za završetak cijelog projekta, s 
uporabnom dozvolom, je travanj 2021. 
godine.

najpovoljnijeg ponuditelja. Nakon 
potpisa ugovora između Županijske 
uprave za ceste i izvođača radova, radovi 
mogu započeti.

OSTALI RADOVI
U travnju 2019. izvedeni su radovi na 
rekonstrukciji dijela Ulice Obala u 
Puntu (od zgrade Kostarika do Lučke 
kapetanije) koja će postati dijelom 
budućeg centralnog trga i njegovog spoja 
s uređenjem lučkog područja na Punćale. 
Tijekom 60 proljetnih dana 2019. radilo 
se na uređenju dijela površine budućeg 
centralnog trga, a nastavak i završetak 
planiran je u proljeće 2020. Radove 
je s 100.000,00 kuna sufinancirala 
Primorsko-goranska županija.

PUNAT U PROJEKTU OTOČKE 
E-MOBILNOSTI
I Punat je, nakon e-punionica za 
elektro automobile, dobio i punionicu 
za e-bicikle. Kako je nabavka bicikli 
predviđena u EU projektu međugranične 
suradnje Krš’n’Kras, Punat će dobiti svoje 
bicikle iz tih izvora u proljeće 2020., kada 
je predviđen završetak projekta.

KRUŽNI TOK
Nakon višegodišnjeg postupka, pred 
realizacijom je projekt rekonstrukcije 
ceste, tj. raskrižja županijske ceste ŽC 
5125 u kružno raskrižje u naselju Punat. 
Riješeni su imovinsko-pravni odnosi, 
sudska izvlaštenja, koja su u postupku, 
više ne sprječavaju početak realizacije 
projekta. ŽUC provodi postupak javne 
nabave te je u tijeku postupak odabira 

DIZALO ZA PLAŽU
Na kupalištu je ove sezone postavljeno 
dizalo za spuštanje u more teško 
pokretnih osoba čime smo doprinijeli 
standardu i kvaliteti boravka gostiju u 
Puntu.

Izvedeno

Plan  
9.-12. mj. 2019.

Plan 
1.-4. mj. 2020.

Plan  
9.mj 2020.  
- 1. mj. 2021.
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U marini se već 55 godina trudimo da naše 
goste na početku sezone dočeka nešto 
potpuno novo, drugačije. Zato su 2019. 
godinu obilježila značajna ulaganja. 
Na početku nautičke sezone je dovršena 
zgrada novog sanitarnog objekta. Tu je i 
samouslužna praonica/sušionica rublja. 
Postavljena su 3 vanjska tuša, a mislili 
smo i na kućne ljubimce pa je napravljeno 
kupatilo s tušem za pse.
Sanitarni čvor je ljeti rashlađen, a zimi 
grijan podnim grijanjem. Zgrada je 
konstruirana tako da što više bude u 

službi zaštite okoliša. Dodatnoj uštedi 
energije pridonose i solarni paneli za 
grijanje tople vode. 
Kako bismo posjetiteljima marine 
pružili što bolji doživljaj i brzu uslugu, 
nabavili smo nove pizza- peći većeg 
kapaciteta. Buffet-pizzeria u marini 
je otvorena tijekom cijele godine, a u 
zimskim mjesecima od 7:30 do 22:00 
sata. Uz konzumaciju hrane ili pića je 
parking u marini besplatan. Svi koji su 
željni posebnog, nautičkog ugođaja su 
dobrodošli! 

Prvi plutajući apartman u Hrvatskoj je 
sada u punom pogonu, a dodatno smo 
ga opremili hidromasažnom kadom za 2 
osobe.
Novim slojem asfalta je obnovljeno 
oko 3.000 m2 površine. Na kopnenom 
dijelu smo obnovili oznake svakog gata i 
pripadajućih vezova te dodali oznake riva 
na asfaltu. 
U tijeku je uređenje suhe marine Brodica 
gdje postavljamo dvije suhe rive za 
smještaj plovila na kopnu. Tako uvodimo 
iste standarde sigurnog pristupa na brod 
kakvi već postoje u marini.
Prališta brodova imaju separatore 
za odvajanje nečistoće, nakon čega 
voda ide u kanalizaciju. Nautičari 
izvrsno prihvaćaju sudjelovanje u akciji 
Plava vreća – prikupljanje naplavina 
na plažama. Uvijek rado sudjeluju u 
aktivnostima očuvanju prirode i mi ih u 
tome stalno potičemo. 
Upravo u puntarskoj marini je instalirana 
prva solarna elektrana jer je naše 
opredjeljenje racionalno korištenje 
obnovljivih izvora energije. 
Marina koristi LED rasvjetu u svim 
unutarnjim i na vanjskim prostorima. 
Radi lakšeg uplovljavanja smo s morske 
strane osvijetlili table s oznakama zona i 
gatova.
Našim gostima, ali i mještanima, je 
tijekom zime na raspolaganju novi 
wellness s 4 saune, fitness studio i 
kozmetički salon u hotelu Kanajt. Pored 
hotela se nalazi punionica za e-vozila, 
dječje igralište te malo igralište za kućne 
ljubimce. 
Ove su sezone kupači na plaži Medane 
mogli uživati u oplemenjenom prostoru 
s dodatnim sadržajima. Izgrađen je 
potpuno novi objekt beach-cluba, 
s bazenom i ponudom hrane i pića. 
Dodana su igrala za djecu, sjenice u 
hladu maslina, suncobrani, prošireno je 
parkiralište u zaleđu plaže. 
Marina Punat je ponovno osvojila Zlatno 
sidro, nagradu za najbolju marinu 2019., 
po drugi put, što potvrđuje da je vodeća 
marina po kvaliteti ponude i usluge te 
zadovoljstvu korisnika. 

Marina Grupa Punat 

MARINA 
PUNAT 
GRUPA

KAMP 
ŠKRILA
Škrila Sunny Camping 3* zapošljava oko 
trideset djelatnika čija je zadaća brinuti o 
zadovoljstvu gostiju kampa. Gosti kampa, 
osim što borave na prekrasnoj lokaciji, 
na raspolaganju imaju brojne sadržaje i 
usluge koje su im potrebne za bezbrižan 
odmor: trgovinu, restoran, štand s 
voćem i povrćem, a dvaput tjedno tu je i 
pokretna ribarnica. Osim toga, gosti se 
mogu opustiti na tajlandskoj masaži ili 
jednostavno iznajmiti ležaljku i uživati na 
plaži. Za one koji preferiraju aktivni odmor, 
postoji mogućnost iznajmljivanja SUP 
daski, kajaka ili Jet skija.

Kako bi dodatno obogatio svoju ponudu, 
kamp je u novoj sezoni dočekao goste 
s dvanaest novih Comfort parcela i 
preuređenim sanitarijama uz restoran 
u kampu, a također se ulagalo i u 
infrastrukturu beach bara te u pročišćivač 
otpadnih voda.
U ovoj su godini održana dva Dana kampa, 
od kojih je jedan bio ribarske tematike, a 
drugi sad već tradicionalni Etno Camping 
Day. Treću godinu održavanja Etno 
Camping Dayja obilježili su nastup KUD 
Kornića, prezentacija izrade krčkih šurlica 
te krčkog sira i maslinovog ulja, priprema 
XXL padele, uz cjelodnevnu animaciju i 
živu glazbu. 
Završetak sezone u Škrila Sunny 
Campingu uvijek znači početak priprema 
za novu sezonu i goste pa se tako cijele 
godine vrijedno radi na poboljšanju 
ponude i uređenju kampa kako bi gosti 
tijekom svog boravka uživali i proveli 
nezaboravne trenutke.

FALKENSTE-
INER HOTEL 
PARK  
PUNAT

Osim naših gostiju koji čine paletu boja 
naše kuće, nekoliko je velikih događanja 
obojilo 2019. godinu.
U suradnji s Turističkom zajednicom 
te Run Croatia Timom, sezonu smo 
započeli sportskom manifestacijom 
„FALKENSTEINER RUN PUNAT“ koji je 
privukao te okupio veliki broj trkača i 
ljubitelja sportskih aktivnosti. 
Iznimno smo ponosni što je naš hotel 1. 
Run Friendly hotel na Jadranu.
70 godina postojanja hotela te 
kontinuiranog rada na razvoju turizma 
u Puntu obilježili smo slavljem unutar 
Falkensteiner Hotela Park Punat. 
Za naše smo drage goste pripremili 
poseban program gdje smo prezentirali 
i lokalnu zajednicu. Događanje u 
hotelu započelo je svečanom večerom 
u restoranu „Curicta“ s ponudom 
posebno pripremljenih te prezentiranih 
jela od strane F&B i General Managera. 
Posebnu smo pozornost pridodali 
lokalnim namirnicama te autohtonim 

proizvodima kako ribljih tako i mesnih 
specijaliteta. Gosti su mogli degustirati i 
nekoliko vrsta lokalnih vina. Večer je bila 
popraćena glazbom s naših područja u 
izvedbi grupe “Trio Bajs” kojima posebno 
zahvaljujemo. 
Naposljetku ,no ne i manje važno, valja 
napomenuti da će nakon 15 godina, 
naš hotel ponovno otvoriti svoja vrata 
povodom dočeka Nove 2020. godine.
Navedeno je samo uvod u sve ono što nas 
čeka, u početke zajedničkih projekata 
koji prate strategiju održivosti mjesta 
i otoka koja je svakako u prvom planu 
kako lokalnoj zajednici, tako i nama, 
hotelskoj kući u vlasništvu privatne 
korporacije Falkensteiner Michaeler 
Tourismus Group u čijem sastavu Hoteli 
Punat d.d. posluju od 2002. godine.
Sve vas toplo pozivamo da se pridružite 
našim budućim događanjima. 
Dobrodošli u Falkensteiner Hotel Park 
Punat. „Welcome Home“.
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DJEČJI VRTIĆ 
KATARINA 
FRANKOPAN 
PODRUČNI VRTIĆ PUNAT

Dječji vrtić „Lastavica“ s početkom 2019. 
godine nakon deset godina samostalnog 
djelovanja pripojio se otočnom Dječjem 
vrtiću „Katarina Frankopan“. To je bila 
posljedica pomnog razmatranja Općine 
Punat kao osnivača vrtića te su sustavne 
analize pokazale kako će vraćanjem u 
staro „otočno jato“ vrtić na više načina 
profitirati. 
Pripojenjem je vrtić u Puntu postao 
jednim od devet vrtića „Katarine 
Frankopan“, a velika je prednost ta što 
je vrtić kadrovski ojačan za čitav stručni 
tim koji broji psihologa, pedagoga i 
zdravstvenu voditeljicu. Uistinu vjerujem 
da pripajanje velikoj otočnoj ustanovi 
donosi niz pozitivnih promjena kako 
za ekonomsko, tako i za organizacijsko 
vođenje vrtića. 
Odgojiteljski tim vrtića u Puntu uz 
profesionalnu podršku stručnog tima na 
čelu s ravnateljicom trudi se kvalitetno 
realizirati odgojno- obrazovnu praksu 
te kontinuirano stvarati što kvalitetnije 
prostorne, materijalne i organizacijske 
uvjete za uspješan i sretan rast i razvoj 
naših najmlađih. Što bi odgojiteljice 
istaknule kao vrijednu i kvalitetnu praksu 
od prošle „Andrinje“ do danas pročitajte 
u nastavku. 

Irena Žic- Orlić, ravnateljica

Uzimajući u obzir da je djetinjstvo proces 
koji se kontekstualizira uvijek u relaciji 
s određenim prostorom , vremenom 
i kulturom i ove godine u skupini „ 
Leptirići“ gradili smo Partnerski odnos 
s roditeljima uključujući ih u „ život 
skupine“. Uz pomoć roditelja nastaju 
novi centri aktivnosti kao i poticajni 
materijali za igru i učenje djece. Djeca 
su vrlo ponosna i sretna kada su njihovi 
roditelji uključeni u vrtićku svakodnevicu. 
Već šest godina zaredom, u suradnji s 
roditeljima, organizirali smo božićnu 
predstavu za djecu u sklopu manifestacije 
„ Zimski grad“. Predstava je posebna po 
pedagoškoj pozadini ideje da su roditelji 
aktivni sudionici odgojno-obrazovnog 
procesa, koji ustanovu obogaćuju 
svojim individualnim posebnostima. Na 
zajedničkim radionicama izradili smo 
scenografiju za predstavu „ Snjeguljica 
i 4 patuljka“ te održali više „proba“, jer 
glavni glumci u našim predstavama su 
upravo roditelji. Vrlo pozitivne povratne 
reakcije djece, ali i odraslih gledatelja, 
uvijek prepunog Narodnog doma u Puntu, 
potvrdile su nam da radimo korisnu i 
dobru stvar. Posebno smo zahvalni jer 
je Općina Punat prepoznala vrijednost 
naših predstava koje bogate kulturna 

događanja našeg mjesta i financijski nas 
podržala u stvaranju Glumačke družine 
„TMT“ ( tete, mame i tate).

Odgojiteljice  
Marija Orlić i Željka Šimunić

Proteklu godinu u skupini “Bubamare” 
najviše je obilježio etno program koji 
se provodio u prostoru vrtića. Djeca su 
aktivnim sudjelovanjem i djelovanjem 
u etno programu razvijala nacionalni 
kulturni identitet, njegovala ljubav prema 
kraju u kojem žive, običaje i tradiciju 
svojega mjesta. Osim što su se plesali 
razni tradicijski plesovi oživili smo i 
stare brojalice i zaboravljene dječje igre. 
Upoznali smo stara zanimanja našeg 
kraja posjetom etnografskom muzeju 
na otočiću Košljunu. Sudjelovali smo u 
raznim manifestacijama našeg mjesta 
na proslavi Andrinje i Danima šurlica 
gdje smo, osim plesa, prezentirali 
i izradu šurlica. Da bi djeca i nakon 
vrtića nastavila njegovati folklorne 
plesove posjetili smo KUD Punat gdje su 
vidjeli nošnje iz svih krajeva Hrvatske 
i tradicijske instrumente. Djeca su na 
probama osim plesova provodila i likovno 
stvaralačke aktivnosti te su izrađivali 
igračke od kukuruzovine, instrumente 
(sopile) od gline, crtala autohtone kuće ili 
stara zanimanja.
Slobodom izbora aktivnosti djeca su 
pokazala interes za stare običaje i život 
kakvim su nekada živjeli njihovi preci.

Odgojiteljice  
Sarafina Zeko i Anamarija Maričić

Skupina Pčelice već više godina provodi 
obogaćeni cjelodnevni redoviti program 
u koji su integrirani elementi katoličkog- 
vjerskog odgoja. Cilj programa je odgajati 

religioznu dimenziju djeteta i oplemeniti 
je za ljudske vrijednosti kroz čitanje 
biblijskih događaja koji prate liturgijsku 
godinu i druge sadržaje koji imaju ulogu 
isticanja moralnih vrijednosti. Stihovi i 
glazba dio su svakodnevnih aktivnosti 
u našoj skupini, a duhovna dimenzija 
prenosi se također kroz pisanu riječ, 
likovni izričaj, scenski prikaz i pokret. 
Djetetu je omogućeno da kroz igru 
doživljava i upoznaje poruke Evanđelja. 

Uočili smo veliki interes djece za 
kostimiranje i kazališno izražavanje 
različitih priča i događanja u vrijeme 
Došašća. Želja za svakodnevnim 
nastupima i organiziranjem predstave 
u centru kazališta inspirirala nas je da 
omogućimo djeci koja žele sudjelovati 
u zajedničkom scenskom prikazu 
događaja koji se dogodio prije mnogo 
godina u gradu Betlehemu. U dogovoru 
sa župnikom aktivno smo se uključili u 

slavljenje najvećeg blagdana u našoj 
Župnoj zajednici, scenskim prikazom 
tj. uprizorenjem Biblijskog događaja – 
Rođenja Isusa Krista na misi Polnoćki s 
temom „ Jaslice u srcu“. Kroz uprizorenje 
„Živih jaslica“ djeci je pružena mogućnost 
verbalnog izražavanja stečenog znanja 
i iskustva vezanih uz događaj Isusovog 
rođenja! Tako uključili smo se i u projekt 
lokalne zajednice „Badnjak va Puntu“.
Nadogradnja na spoznaje do kojih su 
djeca došla putem biblijskog teksta 
o stvaranju svijeta - prirode, biljaka i 
životinja nadovezuju se na teme ekologije 
kojima smo se posebno bavili pripojivši se 
Dječjem vrtiću „Katarina Frankopan“. 
Poticale smo ekološku svijest kod djece 
u svakodnevnim životnim djelatnostima. 
Uključile smo i roditelje u akciju uređenja 
“Kamenjara s mediteranskim biljem” te 
u pripremu kostima na temu “Morska 
čarolija” kojom smo se predstavili na 
Dječjem maskiranom plesu u organizaciji 
udruge Puntarske užance. 
Realizirale smo nekoliko eko-edukacija 
kroz suradnju s našim roditeljem 
Vedranom Dunato Polonijo, komunalnom 
djelatnicom Općine Punat : “ Mali čuvari 
zavičaja”, “Zaštita i briga o životinjama” 
te “Mikroplastika u moru”, a sve s ciljem 

odgoja djece za odgovorno ekološko 
ponašanje. 
Pred kraj pedagoške godine oprostili 
smo se od naših predškolaca i njihovih 
roditelja na završnoj svečanosti uz 
podizanje “Zelene zastave” koja 
predstavlja simbol i potvrdu da je vrtić 
primljen u hrvatsku i svjetsku zajednicu 
Eko-škola i vrtića.

Odgojiteljice  
Smiljana Barši i Rozana Radolović
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DJEČJE  
JASLICE  
SV. MALE TEREZIJE

Osvrnuti se i pogledati pedagošku 
2018./2019.godinu i evaluirati odgojno-
obrazovni rad na svim razinama 
znači pratiti vlastiti rad i nastojati ga 
oplemeniti i poboljšati u svakoj novoj 
pedagoškoj godini koja je pred nama. 
Prošlu pedagošku godinu nastojali smo 
obogatiti i ispuniti radom na kvaliteti 
stručnog usavršavanja odgojitelja, a 
naglasak je bio na upoznavanju razvojnih 
etapa duhovnog života kroz upoznavanje 
stupova duhovnog identiteta. Proces 
stručnog usavršavanja temeljio se 
na knjizi „Naći sebe tražeći Boga“, 
autora Mihaly Szentmartonia, SJ tj. na 
upoznavanju, proučavanju, promatranju 
i usvajanju primjera života, djelovanja 
i poslanja (s posebnim naglaskom na 
odgojnom području) blažene Marije 
Terezije od sv. Josipa. Smatramo 
da kvaliteta stručno osposobljenih 

odgojitelja mnogo utječe na pedagoški 
proces i samu pedagošku praksu, ozračje 
dječjeg vrtića, kao i sam razvoj povjerene 
nam djece.
Kultura našeg dječjeg vrtića i vrijednosti 
koje prenosimo na djecu i roditelje su 
prvenstveno obiteljska atmosfera, 
prihvaćanje različitosti, kvalitetna i 
iskrena komunikacija s roditeljima, 
kolegama, stručnim timom i vanjskim 
suradnicima. Uz naglasak na timski 
rad moguće je zadovoljavati primarne 
potrebe djece, zajednički postavljati 
ciljeve, poštivati vjerske i moralne 
vrijednosti, poštivati dječja prava te 
voditi brigu o zdravlju svakog djeteta. 
Zadovoljno dijete i roditelj najveće 
je priznanje za trud i napore koje u 
našim puntarskim katoličkim jaslicama 
kao odgojitelji svake godine iznova 
dobivamo.

teta Narcisa i s. Andreja
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Prošlogodišnja Andrinja dugo će ostati 
u sjećanju učenika i djelatnika naše 
škole kao posebna. Naime, tim smo 
se povodom nakon višegodišnjeg 
„podstanarstva“ u susjednom 
Odmaralištu Crvenog križa Maribor 
preselili u novoobnovljenu školu. Iako 
je preseljenje planirano za sam početak 
nastavne godine, sigurno je pridonijelo 
još svečanijoj proslavi mjesnog 
zaštitnika.
Nedugo po preseljenju započela je 
priprava za Božić što smo iskoristili za 
uređivanje hola kojeg je krasilo visoko 
božićno drvce. Ukrasili su ga učenici 
donijevši vlastite ukrase od kuće. 
Tijekom godine se nisu brinuli samo 
za unutrašnji izgled zgrade nego i za 
njezin okoliš pa smo čupali korov, sadili 
nove biljke i postavljali hranu za ptice 
u masliniku. Nedavno smo se priključili 
nacionalnom projektu „Zasadi drvo ne 
budi panj“ i tom smo prilikom u školskom 
vrtu posadili 95 ružmarina, 15 agava i 10 
jorgovana.
Dok je školom vladao duh Valentinova, 
u Vinkovcima je održana završnica 
Državnog prvenstva školskih sportskih 
društava RH u judu. Natjecali su se i 
naši učenici te ostvarili odličan rezultat 
osvojivši ekipno 5. mjesto. Naši učenici 
aktivni su i u mnogim izvannastavnim i 

OSNOVNA 
ŠKOLA 
PUNAT

izvanškolskim aktivnostima od kojih su 
se u posljednjih godinu dana posebno 
istaknuli u natjecanju iz matematike 
Klokan u kojem je naša škola prvi put 
sudjelovala, kao i u natjecanju iz robotike 
u Trci na prstenac. Velik je broj učenika 
uključen u puntarski folklor pa su tako 
u subotu najmlađi članovi KUD-a Punat 
sudjelovali na 17. dječjem folklornom 
festivalu u Buševcu gdje su nastupili s 
Domaćim tancom. Učenici 3. i 4. razreda 
sudjelovali su u Profilovom natječaju 
izrade slikovnica na kojem su osvojili 7. 
mjesto.

Nastava se održava i na izletima: osmaši su 
godinu započeli ekskurzijom u Dalmaciju, 
a posjetili su i Vukovar, drugašići su 
upoznavali otok Krk, a četvrtaši Zagreb 
i Hrvatsko zagorje, dok su neki učenici 7. 
razreda posjetili Jasenovac i Čigoč.
Svakodnevno se u školi održava nastava 
na kreativan način pa su tako učenici 
na nastavi biologije promatrali more 
i promjene u njemu, obilježili smo 
Valentinovo, mesopust, Dan ružičastih 
majica, Dan šarenih čarapa, Dan engleskog 
jezika, hodočastili smo na grob biskupa 
Mahnića, bavili se ekološkim temama 

(razvrstavali otpad, gledali predstavu 
Reciklaža), sudjelovali u čišćenju plaža i 
berbi maslina, obilježili Dane kruha i po prvi 
put prespavali u školi za Noć dječje knjige (i 
opet ćemo!).
U proteklih godinu dana navikavali smo 
se na novi prostor, no za ovu smo školsku 
godinu ljestvicu postavili puno više, 
možda baš u skladu sa Školom za život. 
Kurikulumom smo isplanirali mnogo 
projekata i aktivnu terensku nastavu. Sve 
naše aktivnosti možete redovito pratiti na 
školskoj web stranici.

Martina Jurjević
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SREDNJA ŠKOLA 
HRVATSKI  
KRALJ ZVONIMIR 
KRK

Srednja škola Hrvatski kralj Zvonimir 
je suvremena i uspješna polivalentna 
obrazovna ustanova prepoznatljiva u 
okruženju kao organizacija koja svojim 
učenicima pruža kvalitetno obrazovanje 
za nastavak školovanja ili tržište rada, 
koja je sposobna ići u korak s modernim 
nastavnim strategijama Škole za život, 
uz zalaganje svih zaposlenika i razvijanje 
suradničkih odnosa s učenicima, 
roditeljima, lokalnom zajednicom, 
gospodarstvom te međunarodnim 
partnerima. 
U školsku godinu 2019./2020. upisan 
je 351 učenik u 19 razrednih odjela u 
sljedećim programima/zanimanjima: 
opća gimnazija, ekonomist i hotelijersko-
turistički tehničar, ugostiteljstvo: 
kuhar i konobar i strojarstvo: 
instalater - monter, automehaničar, 

automehatroničar, vodoinstalater.
Erasmus+ za iskustvo plus - Krčki 
srednjoškolci promotori EU mobilnosti 
Uključivanjem u EU projekte i 
korištenjem EU sredstava za moderno 
obrazovanje 21. stoljeća, krčka srednja 
škola primjer je ustanove koja uspješno 
koristi potencijale fondova Europske 
unije. Kao priznanje uspješnosti „Škola 
za otok“ nagrađena je i eTwinning 
oznakom kvalitete.
Realizacijom stručne prakse u Europi, 
škola učenicima pruža priliku za stjecanje 
praktičnih iskustava i profesionalnih 
vještina u realnim uvjetima za lakši 
ulazak u svijet rada. Realizacija 
projekata pridonosi kvaliteti strukovnih 

programa, popularizaciji strukovnih 
zanimanja i motivaciji budućih učenika 
za upis u programe krčke srednje škole. 
U sklopu Erasmus + projekata, učenici 
osim teoretskih znanja koja imaju priliku 
steći u školi, imaju priliku ta znanja i 
primijeniti, a isto tako vidjeti kako se 
određene stvari razvijaju i provode u 
drugim zemljama, a kojima potom mogu 
obogatiti naš kraj i lokalnu zajednicu. 
U sklopu Erasmus + Start your 
own business projekt strateškog 
partnerstva za strukovno obrazovanje, 
učenici među kojima je bila i Puntarka 
Andrea Orlić (3.HTT), uz prof. Dijanu 
Stolfa, nastavnicu ekonomske grupe 
predmeta i prof. Anu Pasarić, projektnu 

koordinatoricu, u ožujku 2019. boravili 
su u Lisabonu, Portugal. Projekt je 
realiziran u međunarodnom partnerstvu 
škola različitih obrazovnih sustava 
Hrvatske, Estonije, Njemačke, Poljske i 
Portugala s ciljem povećanja kvalitete 
obrazovanja strukovnih programa 
razvojem poduzetničkih kompetencija 
učenika. 

PRVA OTOČNA ŠKOLA S TITULOM 
AMBASADORA EUROPARLAMENTA
Srednja škola Hrvatski kralj Zvonimir, 
kao prva otočna škola s titulom 
ambasadora Europarlamenta, 
predstavljala je Hrvatsku na Europskom 
susretu mladih u Europskom parlamentu 

u Strasbourgu. Krčki srednjoškolci 
uspješno su predstavili Hrvatsku i u 
programu Euroscole kroz koju učenici 
srednjih škola iz država članica Europske 
unije na praktičan način uče o Europi. 
Mladi Krčani su među petstotinjak 
najboljih europskih učenika izabrani 
na nacionalnom natjecanju što ga je 
proveo Ured za informiranje Europskog 
parlamenta u Republici Hrvatskoj.
Uz navedeno, učenici 4. razreda 
gimnazije među kojima je bila i 
gimnazijalka iz Punta Dora Blažević, 
uz mentoricu prof. Gordiju Marijan, u 
pratnji prof. Dragana Škore i ravnateljice 
Đurđice Cvitkušić, posjetili su početkom 
travnja 2019. Europski parlament u 
Bruxellesu.

Dokaz da „Navigare necesse est“ 
(Ploviti se mora) nije samo fraza, već 
jednostavna i svakom razumljiva istina, 
srednjoškolci su pokazali plovidbom 
morskim i školskim vremeplovom, 
kroz istoimeni projekt i obilježavajući 
Dan škole u lipnju 2019. izložbom 
učeničkih fotografija i nagrađivanjem 
najuspješnijih učenika i nastavnika.
Ravnateljica, prof. Đurđica Cvitkušić 
nagradila je najuspješnije učenike i 
njihove mentore, od kojih izdvajamo 
postignuća učenika iz Punta: za 
sudjelovanje na Smotri hrvatskog 
školskog filma nagrađena je Dora 
Blažević (4.G), a zapaženim sportskim 
rezultatima nagradu je zaslužila i Stella 
Polonijo (2.HTT) za uspjehe u karate 
natjecanjima.
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SUSRET 
PUNTARSKIH 
GODIŠNJAKA
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„20. SUSRET PUNTARA 
OD 90 I VIŠE LET“
Ove godine održan je 20. susret Puntara 
od 90 i više let, a prema očekivanjima, 
imamo porast novih članova u ovo 
nevjerojatno društvo
Zadnje subote u kolovozu, ove godine 
to je bilo 24. kolovoza 2019., u 9:30 sati, 
na tradicionalnom mjestu okupljanja, u 
Parku s anđelom, ove se godine okupilo 
čak devetnaestero godišnjaka, uz čak 
petero novih slavljenika!

Živih Puntara od 90 i više godina ima 
ukupno četiri više nego lani, tj. 39, od 
čega je 25 žena, a novih „članova kluba“ 
čak 7!
Osim u svom Puntu i Staroj Baški, oni 
žive na našem otoku, u domovima za 
starije i nemoćne, ali i u Australiji, Italiji 
i Sloveniji, a unutar zemlje žive i u Istri, 
Slavonskom Brodu, Zagrebu, Delnicama, 
Ogulinu i Rijeci.
Kako statistika kaže da su žene 
dugovječnije od muškaraca, nije 

iznenađenje da najstarija puntarka Marija 
Orlić ovog rujna slavi 100. rođendan!
Program, u organizaciji Općine i TZO 
Punat te Udruge umirovljenika Općine 
Punat,
započeo je mantinjadom u izvođenju 
sopaca Sandra i Marija Gržančića, 
vodio ga je radijski voditelj Radija 
OK Neno Gržetić, dok su slavljenike 
pozdravili Vojmir Ragužin u ime Udruge 
umirovljenika Punta i Stare Baške te 
predsjednik Općinskog vijeća Goran 
Gržančić u ime Općine Punat. 
Vitalni su se 90+ godišnjaci u društvo 
svojih najbližih počastili tortom i 
nazdravili pjenušcem, a čast da razreže 
tortu pripala je najstarijoj prisutnoj 
puntarki, Mariji Pudu rođenoj 1922. 
godine, a koja živi u Italiji.

Ove godine Susretu su prisustvovali 
sljedeće slavljenice i slavljenici:
Marija Pudu, Marija Žic, Ljubica Mahulja, 
Vlasta Petričević, Marija Mrakovčić, 
Anđela Salvagno, Stanko Gržančić, 
Anton Franolić, Stjepan Mihelčić, Ljiljana 
Radaković, Nina Franolić, Vinka Purić, 
Radoslav Žic, Miroslav Krstulja, Josip 
Mrzljak, fra Alfonso Orlić, Lučica Orlić, 
Marija Brnabić i Ivan Maračić.

Puntarka Marija Orlić je 26. rujna 
2019., u Domu umirovljenika Mali 
Kartec u Krku, proslavila stoti 
rođendan. Najstarijoj stanovnici 
otoka Krka cvijeće i poklone uručili 
su brojni čestitari, uz članove obitelji 
i načelnik Općine Punat Marinko 
Žic, predstavnici Općine Omišalj, 
Crvenog Križa Grada Krka, Udruga 
umirovljenika Punta i grada Krka, 
ravnateljica Doma umirovljenika 
Mali Kartec Gordana Stolfa, u svoje 
i u ime osoblja i stanovnika Doma. 
Rođendansku pjesmu otpjevali su 
joj članovi klape Nono, sa svima 
prisutnima na svečanosti, a slavlje 
se nastavilo uz rođendansku tortu i 
pjesmu.

100 LET
MARIJE ORLIĆ 

80+ godišnjaci
Na slici slavljenici s pratnjom: Tereza 
Žic, Anton Žic (Androv), Ivan Maračić 
(Jelenčić), Ruža Kraljić-Graovac, Mirjana 
Kraljić-Koprivnikar, Ivan Karabaić, 
Marija Žic Kvasić, Miloš Orlić, Božidar 
Žic-Dunižarić, Tereza Žic-Karabaić, 
Marija Maračić-Magašić, Vinka 
Bonifačić, Bogdan Žic, Ivica Galjanić, 
Marijo Orlić, Olga Orlić – Franolić i Ana 
Karabaić – Plušćec.

70+ godišnjaci
1. red: Franjo Mrakovčić, Anton Žic 
Klačić, Darko Orlić, Anton Žic Kogić,
Anton Žic, Marinko Žic, Ivica Sindičić, 
Ranko Mrakovčić,
2. red: Katica Kraljević, Lovorka Bogović, 

Anka Orlić, Zdenka Uroda, Marinka
Brzac, Marija Baldwin, Branko Maračić,
3. red: Vilena Kabalin, Nada Mihajić, 
Nada Pindulić, Nada Mrakovčić, Ana
Karabaić, Danica Malenica, Vesna 
Bonifačić, Nada Mrakovčić
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I ovog ljeta održan je Koncert Duhovne 
glazbe u župnoj crkvi u Puntu. Na 
koncertu su nastupili Marija Husar 
Rimac, sestre Palić i Alen Hržica. 
Koncert je bio jako dobro posjećen. Za 
razliku od ovakvih koncerata prijašnjih 

godina, ovogodišnji je bio humanitarnog 
karaktera za „Marijine obroke“. Odaziv 
je bio jako dobar što se vidjelo i prema 
prikupljenim sredstvima. Do sada 
smo tijekom ove godine u župi Punat 
za „Marijine obroke“ skupili toliko 

sredstava da smo omogućili obroke za 
skoro 400 školske djece.
Glavni oltar u župnoj crkvi je djelo 
Pavlina Pavla Riedla. Ovaj oltar je 
donesen u Punat godine 1789. iz 
Pavlinske crkve u Senju. Prošle godine 
započeli su na njemu restauratorski 
radovi, koji su se nastavili ove godine. 
Tek sada kada su se počeli skidati gornji 
slojevi boje i patine kako bi se došlo 
do originalnog izgleda ovog oltara, 
vidi se koliko je on lijep i bogat. I sami 
restauratori se čude i dive ljepoti ovog 
oltara koji će zasjati u punom sjaju i 
ljepoti po završetku restauratorskih 
radova. Nema sumnje da je ovaj oltar 
najljepše i najvrjednije kulturno djelo 
koje ova župa i ovo mjesto posjeduje 

i kojim se može dičiti. Restauratorski 
radovi se izvode zahvaljujući sredstvima 
koja dobivamo od Ministarstva kulture.
Prema nekim podatcima ovaj ostatak 
korpusa je jedino što je ostalo od 
vrijednog raspela iz 15. stoljeća, koje 
je nekad bilo u crkvi Svetog Andrije, 
koja više ne postoji. Ovaj korpus je 
bio u jako lošem stanju. Dobrotom i 
donacijom gospođe Dragane Marković, 
na spomen njezine pokojne tete Marije 
Orlić, ovo vrijedno djelo je restaurirano 
i konzervirano. Sada se nalazi i čuva u 
Župnom uredu.

ŽUPA 
PRESVETOG 
TROJSTVA 
PUNAT

CRVENI  
KRIŽ 

Gradsko društvo Crvenog križa Krk 
provodi program “Pomoć u kući” od 
2008. godine, a u općini Punat od 2015. 
godine, s uključenih 10 do 15 osoba.
Program “Pomoć u kući “ u koji je tijekom 
2018. godine uključeno 18 osoba, vodi 
gđa. Sandra Mrakovčić koja je svojim 
predanim radom i ljubavlju prema 
korisnicima programa, učinila starijim 
osobama kvalitetan život u njima 
najdražem okruženju, vlastitom domu.
14.06.2018. godine, naši darivatelji Kluba 
100 kapi okupili su se kako bismo im 
zahvalili od srca za svaku doniranu dozu 
krvi. 
Hvala vam na humanosti od srca. Veliko 
hvala i svim ostalim Darivateljima za 
svaki spašeni život.
Također smo s našim Klubom 100 kapi 
primili našeg najnovijeg “stotinjaša” 

Josipa Odobašića, koji je postao član 
Kluba uz još jednog puntara, Emila 
Karabaića. U akcije darivanja krvi 
uključeno je dvadesetak stanovnika s 
područja Općine Punat.

Kako bismo popularizirali darivanje krvi 
kod mladih, organizirali smo tribinu o 
darivanju krvi za učenike Srednje škole 
“Hrvatski kralj Zvonimir” Krk.
Za naše najmlađe, uzrasta 5 do 7 godina, 
organizirali smo obuku za neplivače, 
a osnovnoškolci su prošli radionicu 
„Kodovi sigurnosti na vodi“ i tečaj 
„Junior spasilac“. Sudjelovali smo na 
natjecanju mladih Hrvatskog Crvenog 
križa (poznavanje rada i djelovanja 
Hrvatskog Crvenog križa, osnove 
pružanja prve pomoći) za učenike od 5.do 
8. razreda.
Dr. Vanja Tomac provodio je radionice 
i predavanja programa „Zdravstvenog 
prosvjećivanja i prevencija ovisnosti“ za 
roditelje, nastavnike i učenike osnovnih i 
srednje škole.
Održano je 13 predavanja za 292 roditelja 
te 39 predavanja za 714 učenika.
Teme predavanja bile su: Spolno 
prenosive bolesti – AIDS, Uloga 
u obitelji i prevenciji poremećaja 
ponašanja, Radionica o nepušenju i 
štetnost alkohola, O odrastanju (kako 
se oduprijeti pritiscima vršnjaka), 
AIDS- nemojte umrijeti zbog neznanja, 
Epidemiologija, etiologija i kliničke 
slike tuberkuloze, Kako prepoznati da 
moje dijete uzima drogu, Protokol o 
postupanju s učenicima oboljelim od 
dijabetesa u školskom okruženju
i Kako postupiti s učenikom koji boluje od 
neuroloških bolesti- osvrt na epilepsiju.
Akcijom “Solidarnost na djelu” 
prikupljali smo novčana sredstava 
prodajom bonova koja su uplaćena 
obitelji za liječenje učenice iz Baške.
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krenuti svojim kućama u nedjelju, 
Boris Roce i dvije riječke studentice 
dovršili su postavljanje panela.
Nakon postavljanja panela 
uslijedilo je uklanjanje uličnog 
koša za otpatke kako bi pogled na 
dovršeni rad bio besprijekoran.
Punat Sea Art umjetnička kolonija 
prvi je put održana 2015. godine na 
inicijativu Alme Dujmović. Cilj inicijative 
jest oplemeniti javne prostore Punta 
s originalnim umjetničkim radovima, 
pri čemu studenti-sudionici dobivaju 
šansu provesti tjedan dana u Puntu u 
ugodnom okruženju. Studenti koji dolaze 
iz Slavonije posebno ističu svoje veselje 
s tih tjedan dana koje provedu na moru.

Već petu godinu zaredom, u Puntu 
je održana kiparsko-umjetnička 
kolonija Punat Sea Art. Program 
gostovanja umjetnika i studenata 
umjetničkih akademija u Puntu odvija 
se od 2017. godine pod vodstvom 
profesora Borisa Roce s riječke 
Akademije likovnih umjetnosti, u 
suradnji s osječkom Akademijom.
Specijalnost koju Boris Roce donosi 
u Punat jest rad s keramikom, od 
oblikovanja i oslikavanja do primjene. 
Tako je keramika u protekle tri godine 
postala temeljni materijal i medij u 
stvaranju umjetničkih radova koji će 
oblikovati sliku domaćeg stanovništva o 
Puntu i sliku Punta prema posjetitelju.
Svi radovi proteklih kolonija rekli su 
ponešto o izvornoj kulturi življenja u 
Puntu, prvenstveno orijentiranoj na 
more. Budući da otok Krk slovi i kao eko 
otok, a Punat posjeduje svoju jedinstvenu 
Puntarsku dragu, odluka je bila da 
ovogodišnja tema glasi „Podmorje“. 
Uz posebnu želju da se ilustrira 
podmorje, cilj je bio ilustrirati ljepotu 
mora u puntarskoj dragi na posebno 

PUNAT 
SEA 
ART

emotivan, promatraču blizak način. 
Želja za takvim umjetničkim radom 
rezultirala je velikim keramičkim 
panelom posloženim poput slagalica. 
Riječ je o radu koji je posebno osmišljen 
kako bi djelovao kao keramički panel, 
ali kako bi se istovremeno razlikovao 
od klasičnih, oslikanih i pravilno 
posloženih panela od majolike kakvi 
se često mogu vidjeti po Španjolskoj, 
Portugalu, jugu Italije te zemljama 
sjeverne Afrike. Boris Roce istaknuo 
je to kao poseban cilj ovog projekta.
Živopisni panel sadrži reljefne elemente 
živog svijeta podmorja kombinirane s 
ljudskom prisutnošću. Peraje koje se 
nalaze na vrhu cijele slike podsjećaju 
nas na to da i mi uživamo u tom istom 
moru. Iako često nismo toga svjesni, i 
sami smo dio tog ekosustava, zato ga ni 
u kojem slučaju ne smijemo zaboraviti.
Proces nastanka panela sastojao 
se od nekoliko faza. Kao i uvijek, 
dovršavanje ovako kompleksnog 
zadatka u samo sedam dana poprilično 
je zahtjevan zadatak. Praćenjem 
svakodnevnog napretka mogli smo 
primijetiti kombinaciju inspiracije i 
discipliniranog rada. Utrka s vremenom 
bila je neizbježna, ali ništa nije 
demotiviralo riječke i osječke studente 
u njihovoj želji za stvaranjem.
U prvoj su fazi studenti skicirali prizore 
koje će kasnije oblikovati i obojiti 
u keramici. Skiciranje je neizbježan 
početak svakog rada u likovnim 
umjetnostima i kroz skice autori 
pronalaze ideje za konačni izgled rada, 
prizore na koje će biti stavljen naglasak. 
Tako su već u skicama isplivali ključni 
oblici i boje koji će obilježiti rezultat.
Slijedilo je oblikovanje reljefa u keramici, 

bojenje, te priprema za pečenje. Proces 
pečenja keramike uzima svoje vrijeme, 
budući da se odvija u dvije do tri faze, 
i zahtijeva stalni nadzor. Kao što je to 
bilo slučaj u prethodne dvije godine, i 
ovaj su put neki od sudionika ostajali 
u Galeriji Toš tijekom cijele noći. 
Kako je svaki komadić budućeg 
umjetničkog rada izlazio iz peći za 
završnu doradu, tako su pripremane 
kutije koje će se kasnije prenijeti na 
plažu pored slovenske plaže. Završni dio 
značio je postavljanje panela na vanjski 
zid „kućice“ okrenut prema šetnici. Ta je 
faza potrajala sve do utorka, dva dana 
nakon završetka glavnog programa. 
Dok su studenti iz Slavonije morali 
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37,36% noćenja), zatim u domaćinstvima 
(28,91% dolazaka i 27,33% noćenja), u 
hotelima s 18,93% dolazaka i 12,34% 
noćenja, hosteli i odmarališta broje 
2,64% dolazaka i 2,60% noćenja, te u 
nekomercijalnom smještaju (vikend 
objekti) 4,30% ukupnih dolazaka i 20,36% 
ukupnih noćenja. U ukupnom fizičkom 
turističkom prometu Punat ostvaruje 
80%, a Stara Baška 20% ukupnih 
dolazaka i noćenja.
U okviru zadaća turističke zajednice 
i zakonskih mogućnosti nastojalo se 
realizirati sve planirane aktivnosti i 
programe sukladno Programu rada i 
financijskom planu za 2019. godinu, 
te se nastojalo s mnoštvom različitih 
programa kroz cijelu godinu obogatiti 
boravak priželjkivano velikog broja 
posjetitelja. 
Od mnoštva događanja u predsezoni 
izdvaja se rekreativna utrka Falkensteiner 
Run Punat na kojoj je sudjelovalo 80-tak 
odraslih trkača u dvije kategorije(žene 
i muškarci), te 20-tak djece u više 
dobnih skupina. Domaća i strana 
publika uživala je u likovnim izložbama, 
promenadnim koncertima klapa, folklora 
i mažoretkinja, animacijama za djecu, 
a domaća publika posebno je iskazala 
veliki interes posjetom na festivalu 
MIK-Melodije Istre i Kvarnera, koji je 
već tradicionalno privukao više od tisuću 
posjetitelja. Koncert Jazz & Blues na Placi 
novost je u kalendaru Ljetnih priredbi za 
publiku specifičnog glazbenog izričaja, a 
pečat toj večeri dala je osebujna Tamara 
Obrovac. Pučke veselice, Puntarska 
noć i Ribarski dan, bile su vrlo dobro 

Pri završetku je još jedna turbulentna 
i zahtjevna turistička godina, koja je 
pokazala da bez obzira na konkurentne 
turističke destinacije otok Krk ima 
konstantno lagani porast fizičkog 
turističkog prometa. Početak turističke 
godine s 19 kišnih dana u svibnju nije bio 
obećavajući, no u lipnju je ostvareno 
12% povećanje broja dolazaka i noćenja. 
Srpanj tradicionalno u početku pokazuje 
poteškoće u popunjavanju kapaciteta, 
ali za srpanj minus iznosi samo 1,3% u 
dolascima i 3% u noćenjima, dok je u 
kolovozu ostvareno 7,84% više dolazaka 
i 1,64% više turističkih noćenja. Nekoliko 
kišnih dana u početku rujna smanjile 
su dobre najave „babljeg ljeta“ te se 
iskazuje minus od 11,35% u dolascima i 
minus od 2,21% u noćenjima. 
Sukladno izvješću sustava E-Visitor, 
ukupni fizički turistički promet na 
području naše Turističke zajednice, u 
razdoblju siječanj – listopad 2019. godine, 

pokazuje povećanje broja dolazaka 
od 1,26% te minimalni pad noćenja od 
0,67% u odnosu na isto razdoblje 2018. 
godine. Po broju dolazaka i noćenja od 
stranih zemalja tradicionalno najviše 
25,76% dolazaka (3,48% više) i 24,55% 
noćenja (2,14% više) ostvaruju posjetioci 
iz susjedne Slovenije. Slijede gosti iz 
Njemačke sa 21,47% dolazaka (0,78% 
više) i 22,04% noćenja (1,95% manje), 
zatim gosti iz Austrije sa 14,09% 
dolazaka (2,84% više) i 11,49% noćenja 
(4,08% više), na četvrtom mjestu su 
gosti iz Italije s 10,18% dolazaka (2,01% 
manje) i 7,87% noćenja (3,23% manje), 
a u prvih pet zemalja ulaze i gosti iz 
Češke sa 4,18% dolazaka (2,38% više) 
i 4,22% noćenja (4,50% više). Domaći 
gosti čine 6,12% ukupnih dolazaka (4,42% 
više) i 15,86% ukupnih noćenja (1,06% 
manje). U smještajnim kapacitetima 
najviše dolazaka i noćenja ostvareno je 
u segmentu kampova (45,22% dolazaka i 
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posjećene uz bogatu ugostiteljsku 
ponudu, a atmosferu nekadašnjih fešti 
u Staroj Baški vratio je Krunoslav Kićo 
Slabinac svojim specifičnim nastupom, 
popraćen mnogobrojnom oduševljenom 
publikom. Druga Slovenska noć 
održana krajem srpnja, samim nazivom 
privukla je mnoštvo gostiju od kojih 
više od tisuću iz Slovenije. Nažalost, 
mnogobrojnu i raspoloženu publiku, 
neočekivano je rastjerala kiša nešto 
iza ponoći. Na Craft beer festivalu 
nastupili su sljedeći izvođači: u petak 
Belfast Food&Whiteheads, u subotu 
One Dread & The Trio i u nedjelju Ljetno 
kino i Jed Becker’s quartet, uz veliki 
broj posjetioca željnih nove i bogatije 
ponude domaćih craft pivovara. Novitet 
u kalendaru priredbi je i festival klasične 
glazbe pod nazivom „Klasika na 
Košljunu“, te se ovom prilikom želimo 
zahvaliti mnogobrojnoj publici koja je 

u velikom broju popratila festival, te 
se nadamo posjeti i iduće godine. Kraj 
glavne turističke sezone obilježen je 
koncertom svima poznatog Joška Čaglja 
Jole i Super Cover benda uz oduševljenje 
mnogobrojne, uglavnom domaće publike. 
17. smotra klapa održana je uz nastupe 
četiri ženske i tri muške klape u pratnji 
brojnih ljubitelja klapske pjesme. 
Kiparska kolonija „Punat Sea Art“ 
ove je godine oduševila mnogobrojne 
posjetioce Punta te su studenti i profesori 
zasluženo dobili puno pohvala i privukli 
veliki interes postavljenom skulpturom. 
Početkom listopada za vrijeme berbe 
maslina, održana je 9. rekreativna 
biciklijada „Osvoji Crni biser“ s više od 
170 sudionika.
U tijeku turističke sezone 2019. godine, 
obavljena su dva nadzora „tajnog gosta“ 
u kvaliteti pružanja usluge, u srpnju 
i kolovozu. Od maksimalno moguće 

ostvarenih 2.243 boda, ostvarena su 1.764 
boda, odnosno zadovoljeno je 78,64% 
odgovora. Tajni gost posebno je naglasio 
iznimno pozitivne reakcije na održavanje 
zelenih površina, travnjaka, drveća, klupa 
i koševa za smeće. Javne površine su čiste 
s puno slobodnih i cjenovno pristupačnih 
parkirnih mjesta. Međutim, ima i stvari 
koji im se nisu svidjele, a to je neizdavanje 
računa u nekim sezonskim objektima. 
U narednoj godini planira se održavanje i 
obogaćivanje dosadašnjih manifestacija 
te realizacija novih događanja, kao 
festival vina krajem svibnja. Planira se 
i postava nove internet stranice www.
visitpunat.hr koja bi služila jačanju 
turističke ponude Punta i Stare Baške 
i boljoj vidljivosti, kao i optimizacija 

Facebook i Instagram stranice. 
Tijekom iduće turističke sezone otvorit 
ćemo turističko-informativni centar u 
Staroj Baški.
Ministarstvo turizma RH priprema 
nam mnogo novosti u 2020. godini u 
vidu paketa novih zakona o turističkoj 
pristojbi, turističkoj članarini i ustroju 
u turističkim zajednicama, koji stupaju 
na snagu s 1.1.2020. godine. Skupština 
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PG Županije prihvatila je mišljenje TZO 
Punat i donijela odluku o najnižem i 
najvišem iznosu turističke pristojbe za 
2020. godinu. Visina turističke pristojbe 
u smještajnim objektima u kojima se 
obavlja ugostiteljska djelatnost (hoteli) 
u razdoblju od 1.4.-30.9., po osobi iznosi 
10,00 kuna, ostalo razdoblje 7,00 kuna. 
U kampovima u istim sezonama po osobi 
8,00 kuna i 5,00 kuna. Za pružatelje 
usluga smještaja u domaćinstvima 
(iznajmljivači), paušal po krevetu 
iznosi 350,00 kuna, od 2020. godine za 
oba mjesta isto (Punat i Stara Baška), 
obzirom na izjednačavanje turističkih 
razreda. U domaćinstvu/kampu i OPG-u/
kampu paušal po smještajnoj jedinici 
iznosi 500,00 kn, dok vlasnici vikend 
objekata imaju mogućnost plaćanja u 
paušalu do 15.7. tekuće godine za 1. i 2. 
člana 120,00 kuna, te za 3. i sljedećeg 
člana obitelji 60,00 kuna. 
Koristimo priliku pozvati sve 
iznajmljivače, ako to još nisu, da podmire 
svoje obveze plaćanja boravišne 
(turističke) pristojbe, koja se plaća 
paušalno u 3 rate s krajnjim rokom 
dospijeća 30. rujna tekuće godine. Od 
pokretanja e-Visitora, Turistički ured 
više ne šalje poštom uplatnice već ih 
je potrebno preuzeti unutar sustava 
e-Visitor – podizbornik financije gdje 
iznajmljivač samostalno prati zaduženja, 
s rokovima plaćanja. 
Primijetili smo da populacija u poznijim 
godinama još uvijek očekuje poštom 

navedene uplatnice te time dolazi do 
nepodmirenja obveza.
Stoga Vas pozivamo da osobno posjetite 
naš Turistički ured, gdje ćete dobiti 
sve potrebne informacije a po potrebi 
i uplatnice za plaćanje boravišne 
(turističke) pristojbe, te ćemo vam 
pomoći izračunati obveze za plaćanje 
turističke članarine i ekološke pristojbe.
U želji za još boljom i uspješnijom 
godinom, želimo vam Čestit Božić i 
Sretnu Novu 2020. godinu!

Branko Karabaić, direktor
Mirela Zelić, recepcionar

TZO Punat
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Uobičajeno je da članovi KUD Punat 
svake godine putuju svijetom na neki 
od festivala folklora, no ove godine 
poručujemo „ostáli smo dóma“. 
Prošla godina, u kojoj smo obilježili 
45 godina djelovanja društva, bila je 
poprilično naporna te je svima ostanak 
kod kuće dobro došao.
Svakako moramo spomenuti zapaženi 
nastup najmlađe folklorne skupine KUD-a 
Punat, 4. svibnja, na 17. Međunarodnom 
dječjem festivalu folklora pod nazivom 
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„Dječje igre“ Buševec. Ova najmlađa 
folklorna skupina pokazala se vrlo 
aktivnom i brojnom te obećavaju svijetlu 
budućnost KUD-a Punat, a voditelji od 
njih imaju velika očekivanja.
Mlađa i starija folklorna skupina KUD-a 
nastupile su početkom lipnja na 65. 
Festivalu krčkog folklora u Baški. 
U tijeku 2019. godine KUD-ovci su 
„odradili“ 20-tak komercijalnih koncerata 
i više prigodnih nastupa za različite 
potrebe i prigode. Nastupi su održani 
u više mjesta na otoku Krku i raznim 
kombinacijama pa smo prigodice na 
nastupima kombinirali i najmlađu 
skupinu, te žensku klapu Rožice i klapu 
Rašketa, uz najstariju skupinu kao 
nositelja programa. 
Ipak ne možemo ne otkriti što planiramo 
u idućoj godini, te što nas i vas, sve 
očekuje. Prije svega početkom lipnja, uz 
Općinu Punat, domaćini smo 66. Festivala 
krčkog folklora. Nadalje, planiramo 
dobiti licencu Hrvatske Sekcije CIOFF-a 
(Svjetska organizacija festivala folklora) 

pri UNESCO-u, za scensku prezentaciju 
hrvatske kulturne baštine u zemlji i 
inozemstvu. Kao što smo ponosni nositelji 
Certifikata vrsnoće koje nam je dodijelilo 
Hrvatsko društvo folklornih koreografa i 
voditelja (FOKA) za scensku prezentaciju 
hrvatske folklorne umjetnosti. Također 
planiramo i sudjelovanja na festivalima pa 
je tako srednja folklorna skupina KUD-a 
Punat dobila poziv za sudjelovanje na 
16. Međunarodnom dječjem festivalu 
folklora HOLLO&MARTA u gradu Hollola 
u Finskoj, krajem listopada 2020., 
pod okriljem CIOFF-a Sekcija Finska. 
Planira se sudjelovanje i starije folklorne 
skupine na CIOFF festivalu folklora, 
u jednoj dalekoj zemlji, no to ćemo 
ostaviti zamotano velom tajne, kako 
ne bi prijevremeno otkrili sve planove. 
Pokrenuli smo i određene aktivnosti 
vezano za izdavanje knjige s opisom 
plesnih koraka i opisom kinetograma 
(plesnog crtovlja) svih plesova otoka 
Krka, potkrepljeni video materijalima, 
u suradnji s Institutom za etnologiju i 
folkloristiku u Zagrebu.
Za sve one koji nam se žele pridružiti kao 
budući plesači ili tamburaši, dođite na 
naše probe koje se održavaju utorkom od 
18 do 20 sati ili petkom od 19 do 21 sati, u 
prostorijama KUD PUNAT, na adresi Novi 
put 13, u Puntu.
Klapa Rašketa ove je godine održala 
20-tak koncerata, a ljetni dio koncertne 
sezone zaključen je ulogom domaćina I 
nastupom na 17. Večeri klapske pjesme na 
puntarskoj rivi. Klapa svoje probe redovno 
održava ponedjeljkom u 19 sati. Za 
narednu turističku sezonu najavljujemo 
nekoliko novih domaćih obrada, ali i 
obrade stranih hitova poznatih izvođača.
U ime svih članova KUD PUNAT
želimo Čestit Božić i Sretnu Novu Godinu 
2020!!

Branko Karabaić, 
predsjednik

Još jedna Andrinja, još jedna godina je iza 
nas. Što smo radili, ča smo delali?
13. travnja ove godine, u organizaciji 
Teatra scena iz Rijeke, održana je Smotra 
amaterskih kazališta PGŽ 2019.
Iako verujemo da je svim glumcima 
bilo jako uzbudljivo i napeto, nama, 
onako za prvi put bilo je baš nekako, 
posebno. Lako je to kad si doma, na 
svojoj pozornici, na svojim „daskama“. 
Složiš kulise kako želiš, zabiješ čavao, 
vidu, gdje i kako treba, a kad idemo na 
nepoznati teren, onda nosimo punu 
torbu alata i konopa. Kako su predstave 
tekle jedna za drugom, kulise se moraju 
postaviti i skinuti jako brzo u vrlo malo 
vremena. Za divno čudo, to je prošlo 
bez problema i naša živopisna Placa 
prekrasno je izgledala na daskama 
Filodrammatice. Tako lijepa, kao doma, 
pa smo i malo popili i pojili prije samoga 
početka, tako da nas prođe trema. 
Predstava je počela… neću pričati o 
sadržaju, valjda ste svi već gledali kako 
puntarski duhi straše ljudi. Napomenuti 
ću samo da je publika pljeskala, da su se 
smijali i da je bilo lijepo.Čuli smo puno 
lijepih riječi za naš rad i našu izvedbu, a 

Kada bi na rođendansku tortu naše udruge 
stavili svjećice, trebalo bi nam ih 13, 
nekom nesretan broj, ali nama vrlo sretan 
jer je iza nas mnogo aktivnosti, projekata 
i rada. Nakon obilježavanja dana našeg 

mjesta prijavili smo slikovnicu „Štorije“ na 
natječaj za najbolju hrvatsku slikovnicu 
pod nazivom „Ovca u kutiji“. Sv. Nikolu, 
ili kako mi rečemo Mikulju, obilježili smo 
5.12. predstavom „Ključarica“ Teatra 
Oz nakon koje je već tradicionalno 
podijeljeno 150 poklon paketića svoj 
djeci koja su bila u Narodnom domu. Na 
sam dan sv. Nikole, neposredno prije 
mise, s m/b Oliga s Klubom podvodnih 
aktivnosti Punat, uz zvuk mantinjade 
položili smo vjenčić u more u spomen 
svim nastradalim pomorcima, ribarima i 
putnicima, te se zahvaljujemo ŠRD Arbun 
koji su nas počastili ovim činom. 16.12. 
tradicionalno smo otvorili „Dječji zimski 
grad“ i proslavili 10 godina kontinuiranog 
programa za naše najmlađe. Prije samog 
otvaranja posjetitelji su mogli pogledati 
naše izlagače na sajmu kreativaca “Žvelte 
rožice“ i vidjeti što rade vrijedne ručice 
u našem mjestu. Ove godine priključili 
su nam se iz udruge Plavo bijeli otok 
koji su nas počastili prefinim šurlicama 

UDRUGA  
KUMPANIJA 
„ŠTORIJE“ 

UDRUGA 
„PUNTARSKE 
UŽANCE“

evo koje smo nagrade dobili:
- nagradu za najbolju kolektivnu igru
- nagradu za najbolju žensku ulogu: 
Olivera Tokić
- nagradu za najbolju mušku ulogu : 
Marinko Žic
- nagradu za najbolju sporednu žensku 
ulogu : Paula Lukić
Posebnu pohvalu dobila je Tajana Orlić 
za izradu slike Place.
Pohvaljeni smo da smo dobro uigrana i 
složna ekipa, da predstava ima svoj tok, 
bez zastajkivanja, da je prepuna detalja 
koji dočaravaju život u malom mjestu, 
poput ribara koji nosi svježu ribu, djece 
koja se igraju sa špekulama, suseda koje 
skrivečki gledaju iza ugla, dva pijanca 
koji se jedva drže na nogama, prepuna 
smiješnih situacija i malih likova od kojih 
su glumci stvorili zanimljive i velike 
ljude.
Jako smo sretni i izuzetno nam je drago 
da se ljudima sviđa to što radimo. 
Uživamo u svakom momentu druženja, 
na probama, kad izrađujemo kulise, kad 
glumimo pred publikom, kad nam se 
smiju i kad nan plješću. Sve to daje nam 
puno volje i puno kuraja.
Kako su rekli naši prijatelji, amatersko 
kazalište „Pentravci“ iz Zagreba: „Zlatni 
otok ima zlatno kazalište“.
Pozivamo sve da dođete pogledati na dan 
Sv. Nikole našu novu predstavu, bajku po 
domaću, ili kako je to kada Crvenkapica 
postane Črljena beritica, naš poklon za 
blagdane svoj našoj djeci, ali isto tako 
i svim velikim i odraslim. Uzmite za 
ruku svoju djecu, unučiće, dođite sami, 
kumpanija vas čeka...

Alica Karabaić
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i gulašom, a najspektakularnije bilo 
je puštanje balona dobrih želja te im 
zahvaljujemo što su upotpunili program 
otvaranja DZG. Na festivalu „Dica 
va Puntu kantaju“ sudjelovalo je 23 
natjecatelja. U mlađoj kategoriji prvo 
mjesto osvojio je Patrik Polonijo, drugo 
Ana Derenčinović, a treće Veronika Žic, a 
u starijoj kategoriji prvoplasirana je Paola 
Šamanić, druga Iva Lipovac i treća Lucija 
Gajzler. Srca publike osvojio je Patrik 
Polonijo pjesmom „Večeras je naša fešta“. 
U sastavu žirija festivala bili su Antonijo 
Krištofić, Katja Budimčić, Stefany Žužić 
koji su nas u revijalnom djelu nagradili 
također prekrasnim nastupom, knez 
Mikula, Serđo Sablić, Martina Jurjević i 
Ivana Stolfa. Udruga je kroz Dječji zimski 
grad našim najmlađim mještanima 
osmislila veseli i čaroban program u kojem 
su mogli sudjelovati u raznim tematskim 
aktivnostima: pričaonicama , likovnim 
radionicama , rolaonicama , projekcijama, 
čajankama,sajmovima , traženju 
Božićnog blaga, dječjim barufama,… Ovu 
manifestaciju završili smo potezanjem 
komoštar, sajmom „Žvelte rožice“ i 
programom „Badnjak va Puntu“. Jedna 
posebna večer u predblagdansko vrijeme 
jako nas je ugodno iznenadila. Pobjednik 
festivala kojeg je publika izabrala, 
Patrik Polonijo sa svojom familijom 
pripremio je hvalevrijedno druženje, želeći 
počastiti svoje sunatjecatelje, prijatelje 
i obitelj jednom koktel zabavom. Nova 
godina, Tri kralja i evo ga na vratima, 
mesopust. U Narodnom domu, u suradnji 
s TZ Punta i udrugom Fenix, održali smo 
dvije mesopusne zabave, predškolski, 
školski i veli maskirani, sudjelovali 

smo na Maškaranom Platku, Riječkom 
karnevalu sa 170 sudionika maskom 
“Mići zi 100”, a novina od ove godine je 
Mesopusni četvrtak bez struje. Zabava 
je osmišljena kao susret karnevalskih 
udruga, mesopusnih kumpanija, muzikanti 
i svih koji vole mesopust da se podružimo 
„bez struje“, s muzikom harmonika, 
puhačkih instrumenata i bubnjeva. Mnogi 
su nam gosti došli, za početak s otoka, 
a manifestacija će se i dalje nastaviti 
jer se mnogima zasviđala „fešta kao 
nekad“. Dio udruge je i kreativna radionica 
„Takajica“ koja je svoje mještane počastila 
izložbom starih fotografija Punta u 3D 
decoupage izradi. Radionicu vodi Božica 
Žic i broji 15 vrijednih članica. Još je jedna 
novina u našoj udruzi, glumačka družina 
„TMT“ koja se okupila prije šest godina 
u puntarskom dječjem vrtiću s idejom 
odgajatelja da što više uključe roditelje 
u život djeteta u odgojno-obrazovnoj 
ustanovi. Glumačku postavu čine roditelji 
i odgajateljice Anamarija Maričić, Sarafina 
Zeko i Željka Šimunić, a predstave koje 
ste mogli pogledati u „Dječjem zimskom 
gradu“ i dobro se nasmijati su: Božićni 
kolači, Kasper- psić koji je imao sve, 
Pepeljuga,Čarobnjak iz Oza i Snjeguljica 
i 4 patuljka, a što nam pripremaju za ovu 
godinu neka bude iznenađenje.
Još je jedna prekrasna godina za 
nama, puna događanja, druženja, 
novih prijateljstava, nadamo se da će i 
sljedeća biti bar kao ova. Želimo se na 
kraju zahvaliti svima koji sudjeluju u 
aktivnostima udruge na bilo koji način. Od 
srca Vam hvala! 

Iva Mrakovčić

O provođenju programa udruge 
od Andrinje do Andrinje, moramo 
napomenuti da smo tijekom studenog 
2018. godine organizirali izlet u Zagreb 
i razgledali izložbu „Vlahe Bukovca“ te 
posjetili znamenitosti grada Zagreba. 
Također u 2018. godini članovi izvršnog 
odbora podijelili su poklon kupone 
Općine Punat svim stanovnicima 80+ 
godina, a pred Božićne i Novogodišnje 
praznike predsjednik udruge i načelnik 
Općine Punat, posjetili su sve mještane 
koji se nalaze u domovima za starije 
osobe na otoku, popričali s njima i uručili 
im prikladne poklone. 
Udruga umirovljenika Općine Punat-
Stara Baška održala je svoju redovnu 
skupštinu 9.ožujka 2019. godine na kojoj 
su prisustvovala 103 člana udruge i 12 
uzvanika. Prihvaćeni su svi predloženi 
dokumenti i druženje je završilo 
prigodnom večerom i plesom. Aktivnosti 
udruge nastavljene su prihvaćenim 
planom rada te se je 26.2.2019. 
organizirao posjet riječkom HNK Ivana 

UDRUGA 
UMIROVLJE-
NIKA OPĆINE 
PUNAT

Aktivnost športskog ribolovnog društva i 
ove se godine očitovala na četiri sektora, 
a to su: djelovanje društva u skladu 
sa zakonom o udrugama i zakona o 
sportu, sudjelovanje na takmičenjima 
u sklopu HSSRM, aktivnosti u sklopu 
društvenih događanja u lokalnoj zajednici i 
sudjelovanje na prigodnim takmičenjima.
Izborna skupština održana je 24.05.2019. 
na kojoj je izabran novi izvršni i nadzorni 
odbor, dok je dosadašnji predsjednik 
dobio još jedan mandat. Utvrđeno je da je 
društvo u 2018. poslovalo uredno, da su 
izvršene sve planirane i zakonske obveze 
te da su postignuti dobri sportski rezultati, 
a usvojeni su planovi za tekuću 2019. 
godinu. Sa školom ribolova od veljače do 
travnja radili smo dva puta tjedno s novim 
i starim juniorima, kako bi bili spremni za 
klupsko i daljnja natjecanja.
U sklopu aktivnosti u svezi s HSSRM 
je prodaja godišnjih ribolovnih dozvola 
i članskih iskaznica, organiziranje 
klupskog takmičenja za sve kategorije kao 
preduvjet za sudjelovanje na takmičenjima 

ŠRD  
ARBUN 

pl. Zajca gdje se održao mjuzikl „Bulevar 
sumraka“ Andrew Lloyd Webbera. 
Ponovno smo 3.4.2019. organizirali posjet 
HNK Ivana pl. Zajca gdje se održala 
komična opera “Figarov pir” Wolfganga 
Amadeusa Mozarta. Dežurstva su se 
redovito održavala svake srijede u 
mjesecu, osim u srpnju i kolovozu, te je 
do sada održano 30 redovnih dežurstava, 
6 redovnih sastanaka IO i 2 izvanredna 
sastanka Izvršnog odbora udruge. 
Prisustvovali smo svim skupštinama 
udruga umirovljenika na otoku i to Udruzi 
umirovljenika Poljica-Šotovento, Udruzi 
umirovljenika Malinska-Dubašnica, 
Udruzi umirovljenika Grada Krka te 
udruzi 60+ iz Omišlja. I za uskršnje 
praznike posjetili smo sve mještane 
Punta u domovima za starije osobe na 
Krku i uručili im prigodne poklone. 
U kolovozu smo organizirali 20.i susret 
mještana od 90 i više godina na koji se 
odazvalo 16 mještana Punta i 3 iz Stare 
Baške. U rujnu smo prisustvovali proslavi 
100. rođendana Marije Orlić u domu Mali 
Kartec u Krku. U listopadu, od 18.-21., 
organiziramo trodnevni izlet u Sarajevo i 
Mostar, ali o tome više u sljedećoj godini.

Vojmir Ragužin
Predsjednik IO Udruge

koje organizira HSSRM, u kojima smo 
sudjelovali redom: MO za U16 gdje smo 
bili domaćini i sudjelovali s 5 natjecatelja, 
ŽP-U16 u Rijeci, junior Luka K., ŽP-U21 
u Opatiji- Drago K. i Matko M. –obala 
koji su se plasirali i sudjelovali na DP u 
Lovranu, seniori Andrija O. i Denis Ž. u 
Bakru te seniorka Marija G. -obala koja je 
tom prilikom osvojila 3. mjesto, čime se je 
plasirala na MŽ i u listopadu sudjelovala 
na natjecanju u Podgori.
U prosincu 2018. organizirali smo Kup sv. 
Andrije za najmlađe članove do 16 god te 
polaganje vjenčića u more ispred crkvice 
sv. Nikole u znak sjećanja na sve umrle 
pomorce, ribare i poginule u Domovinskom 
ratu. Početkom kolovoza 2019. održan 
je Ribarski dan, a u rujnu su članovi 
društva sudjelovali sa svojim brodicama 
u ekološkoj akciji „Puntarska draga svima 
nam draga“, te u obilježavanju Peranovih 
dana. U listopadu smo organizirali 
„Arbunadu„ tj. takmičenje i cjelodnevno 
druženje članova kluba u ribolovu arbuna. 
Još nas očekuje organiziranje lignjade koje 
je predviđeno za studeni ove godine.
Naši ribolovci i ove su godine nastupali na 
prigodnim natjecanjima: Kup Luben Rijeka 
za natjecatelje U16; Kup Kup sv. Apolinar 
u Malinskoj, na Kupu Medanić u Kostreni 
nastupili su naši seniori Andrija Orlić i 
Marija Gržančić koji su 3. put zaredom 
osvojili prvo mjesto i donijeli pehar u naš 
klub. Sudjelovali smo i na međunarodnom 
kupu u Crikvenici te s dvije ekipe na 
ovogodišnjem, 14. po redu, Kupu Grada 
Krka.

Zdravko Žic
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Udruga pčelara „ Kadulja“ u svojem 
programu „ Edukacije članova, građana, 
mladeži i potrošača“ organizirala je 
niz posjeta edukativnim pčelarskim 
sajmovima koji su se održavali u 
Gudovcu, Pazinu, Celju i Opatiji 
(Medenjak z Opatije). Na tim sajmovima 
prisustvovali smo raznim edukativnim 
predavanjima o aktualnostima u 
pčelarstvu, bolestima pčela, marketingu 

UDRUGA 
PČELARA 
„KADULJA“ 

pčelinjih proizvoda, o zdravstvenom 
turizmu i upotrebi pčelinjih proizvoda u 
prehrani i očuvanju zdravlja ljudi.
Osim posjeta sajmovima, Udruga je i 
suorganizator raznih manifestacija tako 
da je 7.12.2018. sudjelovala i pomogla u 
organizaciji po treći put „ Salvia Aurea 
„ocjenjivanje samo jedne vrste meda i to 
meda od kadulje.
12.4.2019. smo sudjelovali na 9. 
nacionalnoj konferenciji o sigurnosti 
i kakvoći pčelinjih proizvoda koja je 
održana u Novom Vinodolskom, dok 
smo 19.5.2019. sudjelovali na proslavi 
obilježavanja „Svjetskog dana pčela“ u 
Kući Klović, Općina Vinodolska .
14.9.2019. organizatori smo stručnog 
znanstvenog skupa u suradnji s Udrugom 
proizvođača meda od kadulje i Udrugom 
proizvođača meda „Meduna“, pod 
nazivom „2. zeleno plava pčelarska 
orijentacija 2019.“
29.9.2019. Udruga je organizirala za svoje 

članove, građane, mladež i potrošače 
studijsko edukativno putovanje 
Čabarskom kraju posjetivši „Pčelarsko 
poučnu stazu„ na imanju OPG Antuna 
Arha iz Tršća.
12.10.2019., po prvi put u povijesti Udruge 
pčelara „Kadulja“ Otok Krk ,imali smo 
posjet Pčelarske udruge „ Bilogora“ iz 
Bjelovara. Susret se održao u Galeriji Toš 
u Puntu gdje nam je uručena umjetnička 
slika .
Da se ne zaboravi , sve naše programe 
ne bismo mogli provesti bez nesebične 
pomoći naših lokalnih samouprava (Grad 
Krk, Općina Punat, Općina Malinska, 
Općina Omišalj , Općine Vrbnik, Općine 
Baška) i Primorsko –goranske županije.

Nedjeljko Mrakovčić
predsjednik Udruge

Kao i svake godine, pa tako i 2019., Jaht 
Klub „Punat“ aktivno sudjeluje u radu 
Skupštine Hrvatskog jedriličarskog 
saveza, Jedriličarskog saveza PGŽ-a 
kao i njegovih tijela. Sudjelovali smo u 
organizaciji ekološke akcije „Puntarska 
draga svima nam draga“. Članovi našeg 
kluba i ove su godine hodočastili na grob 
Sluge Božjega fra Ivana Perana. Klub broji 
70-ak članova, od čega 20- ero djece, a 
njih se 10 aktivno bavi jedrenjem i kroz 
zimske mjesece (na moru te na kopnu 
kondicijskim treninzima).
Krajem svibnja održala se i 35. 
Međunarodna regata Croatia Cup. 
U ozračju sportskog i fer natjecanja, 
natjecalo se 19 posada. Jedrilice i njihove 
posade razvrstane su u 6 grupa ovisno 
o dužini plovila. Ovogodišnju regatu 
obilježilo je izdavanje prigodne omotnice 
i žiga od strane Filatelističkog društva 
Krk. Nakon završenog natjecanja u 
Marini Punat proglašeni su rezultati, 
a prvoplasirane 3 posade u grupi 
nagrađene su peharima i medaljama. 

JAHT  
KLUB  
PUNAT

Boćanje je tradicionalni sport koji se 
uglavnom veže za mediteransko podneblje 
gdje je nastao, iako se igra diljem svijeta. 
Jedan je od najtrofejnijih hrvatskih 
sportova, a karakterističan je što ga 
mogu igrati igrači svih dobnih skupina s 
obzirom na to da nije potrebna posebna 
fizička sprema, već vještina, preciznost i, 
naravno, sreća. Posebna draž boćanja leži 
u zajedničkom druženju igrača neovisno o 
ostvarenom rezultatu.
U proteklih godinu dana članovi BK Punat 
aktivno su sudjelovali u radu Boćarskog 
saveza Primorsko – goranske županije. 

U sezoni 2018/19 u Međuopćinskoj ligi – 
Istok u kojem su se još natjecali klubovi 
Grižane, Krimeja, Sv. Jelena i Križišće, 
zauzeli smo 3. mjesto. U sezoni 2019/20 
odigrana je prva polovica, a BK Punat 
trenutno zauzima 5. mjesto.
Organiziran je turnir povodom dana 
Općine – „Andrinja 2018“ gdje je ekipa 
BK Punat II osvojila 1. mjesto. Također je 
organiziran i 5. memorijalni turnir „Zvonko 
Nekić“ na kojem je sudjelovalo 6 ekipa. 
Prvo mjesto osvojio je BK „Banderovo“, a 
najbolji koštadur i izbijač bio je Boris Žic 
iz BK „Punat“. Zahvaljujemo se obiteljima 
Dalibora Nekića i Vlaste Guštin na pomoći 
u organizaciji turnira. 
Osim navedenog, članovi kluba sudjelovali 

BOĆARSKI  
KLUB  
“PUNAT”

Svega par dana prije održavanje Croatia 
Cupa održana je i regata Alpe Adria 
Sailing Week, koja se održavala punih 
7 dana, a u Punat privukla i veliki broj 
jedriličara iz Austrije.
Početkom lipnja posjetili smo Osnovnu 
školu ˝Fran Krsto Frankopan˝ u Puntu i 
Vrbniku, te Dječji vrtić ˝Lastavica˝ gdje 
smo djecu upoznali s radom JK ˝Punat˝ i 
pozvali ih na Školu jedrenja. Održane su 
dvije Škole jedrenja. Školu je pohađalo 30 
kandidata s područja Punta, otoka Krka, 
ali i inozemstva. Većina njih je nastavila, 
nakon kratke teorije, jedriti i usavršavati 
se tijekom cijele sezone. Na kraju su 
bili nagrađeni priznanjima za uspješno 
završen početni tečaj jedrenja. Tečaj je 
vodila trenerica Dominik Kopanica uz 
asistenciju Luke Brauta. Krajem kolovoza 
održana je Regata škole jedrenja gdje su 
roditelji imali prilike vidjeti rezultate još 
jedne Škole jedrenja.
Drugi vikend u kolovozu se već 
tradicionalno održala dvodnevna Regata 
Kup Košljun za klase OPTIMIST i LASER 
4,7. Ukupno se natjecalo 95 djevojčica 

i dječaka, iz 15 klubova, u dobi od 7 do 
15 godina, iz Primorsko-goranske te 
Istarske županije. Najbolji natjecatelji 
i natjecateljice nagrađeni su peharima, 
a svi sudionici dobili su medalje za 
sudjelovanje.
Ove godine, s obzirom na nabavku novog 
kombija, bili smo česti sudionici regata u 
bližoj i daljoj okolici (Rabac, Mali Lošinj, 
Lovran, Opatija, Crikvenica, Krk, Baška, 
Kraljevica, Kostrena…), ali i sudionici 
kampova (kamp za lasere u Betini, kamp 
za optimiste u Krku) gdje smo imali 
mogućnost savladati nove vještine i 
vidjeti kako to drugi rade. Sudjelovali smo 
i na državnim prvenstvima za optimiste 
(Crikvenica) i neolimpijske klase – laser 
(Kaštel Gomilica). Uspjesi se nižu jedan 
za drugim, nekad uspješnije, ponekad 
malo manje, ali svakim sudjelovanjem na 
regatama stječu se nova iskustva čime se 
otvaraju i nove mogućnosti za napredak. 
Velika pohvala za trud i rad svim našim 
najmanjim članovima.
Idemo u zimske mjesece punim jedrima 
naprijed!!
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su i na turnirima održanim u Omišlju, 
Njivicama, Krku, Brzcu, Dragi Bašćanskoj, 
Selcu i Dramlju. Na turniru u Dragi 
Bašćanskoj osvojeno je 1., u Selcu 2., a u 
Omišlju 3. mjesto.
Nažalost, u protekloj i ovoj godini zauvijek 
su nas napustila i naša dva preminula 
člana koji će zauvijek ostati u našem 
sjećanju: Vlado Franolić i Savo Stojanović. 
U ime svih članova BK „Punat“ 
zahvaljujemo svim sponzorima, 
pojedincima i organizacijama koji pomažu 
naš rad.

Četrdesetak članova L.J. „JASTREB“ 
Punat uz svoje svakodnevne obveze i 
planove, od prošle godine, a uz podršku 
Turističke zajednice Punat, ponovo je 
oživilo nekadašnju dugogodišnju praksu 
čišćenja pastirskih staza i puteva.
Tako smo prošle godine očistili dionicu u 
predjelu Puntarskih krasa dugu gotovo 
3 km koja je vidljiva i na satelitskom 
snimku „Google Earth“.
Kao i dosadašnjih godina, naši članovi 
sudjelovali su u eko-akciji „Puntarska 

Život osnivača i većine članova udruge 
profesionalno je vezan uz plovidbu, 
brodove i brodogradnju, a svi dijelimo 
jubav prema moru, kaiću (barci), jadru 
(jedru) i veslu. Bogata brodograditeljska 
i pomorska povijest nas obavezuje da 
je vrednujemo i očuvamo od zaborava. 
Otok Krk, kao i svaki otok, mali je 
kontinent okružen morem, a barka na 
jedra i vesla bila je osnovna, često i jedina, 
komunikacija otočana sa svijetom. Zato 
je umijeće plovidbe i gradnje brodova bila 
nužnost i potreba svakodnevnog života. 
Brod minulih vremena bio je jednostavan 
i čvrst, višenamjenski, i na različite 
se načine koristio kroz čitavu godinu. 
Njime se prevozilo grožđe i masline, 
ljude i životinje, ribarilo se ili posjećivalo 
liječnika, a u teškim vremenima brodovima 

L.J. 
„JASTREB„ 
PUNAT

UDRUGA  
“SJEVERNI 
JADRAN” 

draga svima nam draga“, te su u sklopu 
iste akcije dali svoj doprinos čisteći 
okoliš uz prometnicu prema Staroj Baški.
Treba istaknuti da se uz veliki broj 
odstrjela crne divljači i lisica uspješno 
odstrijelilo i tri jedinke novog nam gosta 
u lovištu – čaglja.
Do iduće godine uz lovački pozdrav, 
DOBRA KOB!

Dejan Harambašić
Tajnik L.J. Jastreb

se odlazilo na duga i neizvjesna putovanja 
u potrazi za boljim životom. Danas, 
nažalost, veliki broj drvenih barki propada 
zbog visokih troškova održavanja i 
nedostatka vremena u modernom 
načinu života. Sve zemlje, gradovi i 
mjesta koji drže do identiteta pomorske 
i brodograditeljske baštine, traže načine 
kako valorizirati svoju tradiciju. U tom 
duhu želimo kroz projekte udruge povezati 
tradiciju s trendovima. 
I ove smo se godine posvetili valorizaciji 
bogate puntarske pomorske i 
brodograditeljske baštine, te razvoju 
jedrenja. Uz redovne aktivnosti obnove i 
održavanja drvenih barki, nastavili smo 
razvoj projekta „Burtižanje“ 2019.- u 
sklopu “Ribarskih dana” burtižali smo 
(jedrili smo) i ovo ljeto. Doplovili su 
nam zaljubljenici drvenih barki iz Krka 
s obnovljenim bragocom, gucevima, 
gajetama, pasarama, kaićima. Ovo je ljeto 
vrijeme bilo promjenjivo, pa smo se i mi 
prilagodili: burtižali smo, okupali u dragi 
kad je zbonacalo i opet burtižali. Kad je 
prišal zahoj (zalazak) smo se armižali 
(vezali) na Punćalah. Druženje smo 
nastavili na brodu “Košljun”, uz odličnu 
kiselicu i gulaš s palentom ku je prontal 
(pripremio) Vinko iz “Ladići”. Ki je pasal 
ili se fermal, a voli kaići, more, jadro, je bil 
kuntenat. 
Željeli bismo se zahvaliti g. Dunatu i g. 
Skomeršiću koji uvijek entuzijastično daju 
potporu i pomoć kako bi “Burtižanje” 
svako leto bilo sve bolje. 
U kolovozu smo sudjelovali u noćnom 
revijalnom jedrenju u gradu Krku, te na 
regati “Krčka jedra” - na kojoj smo osvojili 
prvo mjesto u klasi s našom pasaricom 
“Tri sestrice”.
U Puntu se 1927. godine održala prva 
sportska regata, što znači da će 2022. 

godine biti 95. obljetnica tog važnog 
događaja za naše mjesto. Krk i Punat su od 
samog početka bili organizatori jedrenja 
kao sporta na našem dijelu Jadrana.
Zahvaljujemo se Općini Punat, TZ Punat 
i Županijskoj Lučkoj upravi Krk, koji nas 
prate u realizaciji projekata, te svim 
volonterima naše udruge i ljudima dobre 
volje. 
Kao i uvijek, želja nam je da stari članovi 
ostanu aktivni, te da nam se pridruže 
novi! Ako želite sudjelovati u nekim 
aktivnostima udruge, ili saznati više 
o tradicijskim barkama i plovidbi, to 
možete jednostavno učiniti na našoj web 
stranici kroz formu www.sjeverni-jadran.
hr/pridruzite-nam-se ili nas pratite na 
Facebook stranici “Udruga Sjeverni 
Jadran”. 

Aktivnosti atletskog kluba Krk i u ovoj 
2019. godini bile su višestrane. Sukladno 
našem planu i programu rada redovno 
su se odvijali treninzi naših najmlađih 
članova - “vrtićaraca” u atletskoj igraonici 
pod vodstvom trenerice Gabrijele. Radi se 
o ukupno 5 atletskih skupina po približno 
12-14 članova (3 u Krku, 1 u Vrhu i 1 u 
Malinskoj). U tim najmlađim skupinama 
treninzi su uz neizostavne zabavne 
igre usmjereni na razvoj motoričkih 
sposobnosti primjerene dobi, pretežno 
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koordinaciji i fleksibilnosti. 
Članovi od 2. do 4. razreda osnovne škole 
polaznici su naše atletske škole. Treninzi 
se u ovom uzrastu približavaju “pravoj 
atletici”, odvijaju se većinom na atletskoj 
stazi u sklopu stadiona u Krku. Rad je 
usmjeren i dalje na razvoj koordinacije 
i fleksibilnosti, a postepeno se uvode 
i treninzi brzine. S početnih 15 do 20 
članova, grupa je početkom nove školske 
godine narasla na preko 30 prijavljenih 
članova. 
Novina je da je početkom školske godine 
osiguran i termin za treniranje u dvorani 
i vanjskim sportskim terenima područne 
škole u Puntu. Na objavu oglasa i 
prikupljanje informacija o zainteresiranim 
školarcima dobili smo slab odaziv te se 
grupa nije formirala. Svi zainteresirani 
mogu se i dalje javiti putem naše 
Facebook stranice (www.facebook.com/
Atletski.Klub.Krk) ili još bolje, mailom na 
atletskiklubkrk@gmail.com da bi, ako 
dođe zadovoljavajući broj prijava, grupa 
mogla početi s radom.
Stariju grupu od 25 do 35 atletičara 
čine školarci 5. razreda i stariji. Prema 
ciljevima rada atletskog kluba, nastojimo 
i u tim uzrastima kod djece razvijate 
sve sposobnosti te se neki vidovi 
specijalizacije pojavljuju isključivo kod 
najstarijih članova (osmi razredi i srednja 
škola).
Glavna natjecanja na kojima sudjelujemo 
su Kvarnerska liga (mlađi kadeti, kadeti 
i mlađi juniori) i Dječja kvarnerska liga 
(cicibani i limači). Uspješniji članovi 
nastupaju na državnim prvenstvima i 
kupovima. U 2019. godini nastupili smo 
na ukupno 20 natjecanja, od kojih je 8 bilo 
državnih prvenstva (od mlađih kadeta do 
veterana), 10 ligaških kola i prvenstava te 
2 međunarodna mitinga.

Perjanica kluba u pogledu sportskih 
rezultata je desetobojac Fran Bonifačić 
iz Punta, koji je ove godine ostvario niz 
zapaženih rezultata - dvije zlatne medalje 
na dvoranskom prvenstvu Hrvatske 
za juniore, dvije zlatne i jednu srebrnu 
medalju na prvenstvu Hrvatske za juniore 
te zlatnu i srebrnu medalju na prvenstvu 
Hrvatske za mlađe seniore. Ozljeda je 
omela Frana od nastupa na željenim 
desetobojima u prvom dijelu ove sezone 
međutim, zadovoljstvo našem mladom 
članu pružio je nastup na pokalu Slovenije 
u višebojima 5. i 6. listopada 2019. gdje je 
postavio novi juniorski rekord Hrvatske 
u toj disciplini s ukupno 7261 bodom (94 
boda više od dosadašnjeg rekorda).
Rezultat je to koji ulijeva optimizam i 
sigurno će motivirati njegov daljnji rad. 
Naš klub u okviru svojih mogućnosti i 
znanja pokušava djecu razvijati u čim više 
segmenata atletike, vjerujemo da je takav 
pristup od najmlađih godina dio današnjeg 
rezultata Frana, ali valja napomenuti kako 
je razvoj jednog vrhunskog desetobojca 
izuzetno složen i zahtjevan zadatak. 
Možemo reći da to nalikuje treniranju 
različitih sportova istovremeno. Fran 
trenutačno radi pod vodstvom trenera 
Petra Kurtovića, no dio treninga obavlja 
i kod Bojana Marinovića u Splitu (trener 
za skok u vis, inače trener Blanke Vlašić) 
te u Zagrebu kod Gorana Grda, trenera za 
skok s motkom. Zahtjevi su to koji uvelike 
premašuju mogućnosti našega kluba te 
nije potrebno niti spominjati koliko nam 
svaka pomoć znači.

Marko Srdoč
Tajnik AK Krk
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Klub djeluje na području Punta već 9 godina 
s programom karate škole, a uspješno je 
pokrenuo i program karate vrtića. Broji 
50-tak članova iz Punta. S djecom rade 
treneri Samuel Roksandić i Viktor Čubrić te 
pomoćna trenerica Stella Polonijo. Treninzi 
se odvijaju u novoj, predivnoj školskoj 
dvorani. Stariji članovi kluba treniraju u 
Krku, u različitim grupama i programima 
koje klub nudi. 
Kad govorimo o uspjesima naših članova 
i članica, svakako moram naglasiti 
Prvenstvo Hrvatske i Prvenstvo Balkana 
na kojima je naša Stella Polonijo osvojila 
srebrne medalje kojima je osigurala pozive 
reprezentacije na dodatne pripreme te 
izborne međunarodne turnire u kojima se 
našla u borbama s vrhunskim europskim 
karatisticama. 
Članovi našeg kluba uspješni su i na 
mnogim međunarodnim turnirima i 
prvenstvima. Spomenut ću Županijsku 
ligu na kojoj je Amar Šahinović osvojio 
1.mjesto, Roko Žic i Irra Šahinović 3.mjesto. 
Na Kastavskim sportskim igrama 2. mj. 
osvojili su Roko Žic i Amar Šahinović, dok 
je 3 mj. osvojila Irra Šahinović. Ne smijemo 
zaboraviti spomenuti i naš domaćinski 
turnir – Krk kup koji je prilika da se naša 
djeca, koja nisu službeni natjecatelji, 
također okušaju u borbama. 
Osim sportskog dijela, članice i članovi 
našeg kluba redovito sudjeluju u 
humanitarnim akcijama i projektima diljem 
otoka te promiču zdrav život, pomaganje i 
toleranciju.

Maja Polonijo

Brdsko biciklistički klub Mirakul, ili 
skraćeno BBK Mirakul, osnovan je 4. 
veljače 2019. godine od strane trojice 
zaljubljenika u brdski biciklizam- 
predsjednika Hrvoja Marjanovića iz 
Punta, dopredsjednika Edija Barbalića 
iz Baške i tajnika kluba Franja Orlića iz 
Punta. Cilj ovog brdskog biciklističkog 
kluba je promicanje i razvitak brdskog 
biciklizma kroz sudjelovanja na 
natjecanjima u kategoriji downhill – 
spusta i enduro kategoriji, trasiranje 
novih i održavanje postojećih staza, 
održavanje biciklističkih utrka i 
biciklijada te popularizaciju brdskog 
biciklizma među građanima. Trenutno 
klub broji 9 članova od kojih su 7 redoviti 
članovi te 2 počasna člana, a 7 članova je 
iz Punta. 
U ovom kratkom vremenu od niti godine 
dana djelovanja kluba, članovi kluba su 
nastupili na utrkama u kategoriji spust 
- downhill i enduro na natjecanjima za 
slovenski Unior kup i Hrvatski nacionalni 
kup u spustu te je prva medalja osvojena 
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na utrci u Lošinju 10.-12. svibnja 2019. 
godine gdje je Domagoj Marjanović 
osvojio 3. mjesto u kategoriji rekreativci 
– sport. U ukupnom poretku za 
Hrvatski nacionalni kup u spustu – DH 
kup Hrvatske, BBK Mirakul je osvojio 
3. mjesto kao klub dok su Domagoj i 
Hrvoje Marjanović osvojili 2. i 3. mjesto 
u kategoriji rekreativci – sport, a Edi 
Barbalić je osvojio 3. mjesto u kategoriji 
elite – profesionalci.
BBK Mirakul je ove godine organizirao 
svoju prvu downhill biciklijadu, 
„DOWNHILL CHALLANGE RUNTELE” 
PUNAT, koja je održana 19. i 20. listopada 
2019. godine. Sudjelovalo je preko 30 
vozača- ridera, od kojih 2 ženske osobe 
i 6 maloljetnika koji su imali dozvolu 
roditelja da mogu voziti biciklijadu. 
Predstavljene su dvije nove staze - 
staza iznad ulice Vela draga u Puntu, 
te staza Porta fortuna koja se nalazi na 
brdu između Baške i Punta te počinje s 
vrha zip linea Edison i završava ispod 
restorana Mošuna. Vožena je i staza 
Runtele koja je ove godine obnovljena.
Ovo je treća downhill biciklijada u Puntu, 
prva je održana 2. i 3. lipnja 2017. godine 
u suradnji s udrugom mladih – Društvo 
mladih Fenix, a druga biciklijada je 
održana 2. i 3. lipnja 2018. godine u 
suradnji s udrugom Mandala iz Rijeke te 
Turističkom zajednicom Općine Punat. 
Ovim putem želimo se zahvaliti svim 
našim suradnicima, a posebno Turističkoj 
zajednici Općine Punat te se nadamo da 
će se druge godine održati prva utrka 
brdskog biciklizma na ovom našem brdu. 

Udruga Fenix je i ove godine aktivno 
sudjelovala u društvenom životu našeg 
mjesta. Ove godine smo sudjelovali 
u organizaciji mesopusnih zabava u 
Narodnom domu, organizirali smo 
turnire u pikadu i pub kvizove, a u ljetnim 
mjesecima otvorenu pozornicu u centru, 
turnire u malom nogometu i odbojci na 
pijesku i turnir u piciginu na plaži Punta 
de bij. 
Ove godine je kao glavni i najveći projekt 
naše udruge održan i treći po redu „Beat 
Point“ Festival koji je izrastao u jedan 
od najvećih festivala elektronske glazbe 
u Hrvatskoj. Prije samog festivala smo 
organizirali promotivne „Warm up“ 
zabave u Rijeci, Zagrebu i Novom Mestu 
u Sloveniji na kojima smo imali izrazito 
dobar odaziv. 
Festival je ove godine održan 19. i 20.7. 
na plaži Medane. Na dvije pozornice i dva 
„Boat Party-a“ je nastupilo 25 izvođača 
koji su privukli oko 2000-2500 ljudi, kako 
domaćih, tako i turista iz cijele Europe. 
Gostovali su nam izvođači iz cijele Europe 
od kojih bi posebno istaknuli planetarno 
popularne Dj-e; OXIA (Francuska) i 
Metodi Hristov (Bugarska). Osim njih 
nastupila su i najveća regionalna imena; 
Marko Nastić (SRB), Mladen Tomić (BIH), 
Veztax (SLO), Petar Dundov (CRO, Zg), 

Mažoretkinje otoka Krka su u proteklih 
godinu dana bile jako aktivne, pa su tako 
odradile 3 međunarodne turneje, odradile 
više nastupa po otoku i okolici, ali i 
donijele prve medalje na Krk.
Djevojke su ispratile 2018. i dočekale 2019. 
godinu u Italiji i to u Firenci, Vatikanu 
i Rimu, gdje su 01. siječnja prodefilirale 
najpoznatijim ulicama i trgovima Rima 
na velikoj Novogodišnjoj paradi. U Italiju 
je putovala 21 djevojka, a uz Ogulinske 
mažoretkinje bile su jedine predstavnice 
Hrvatske. 
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Andrea Ljekaj (CRO, Zg), Filip Motovunski 
(CRO, Motovun), DJ OGI (Cro, Ri) i mnogi 
drugi. 
Beat Point Festival raste iz godine u 
godinu i nadamo se da ćemo se iduće 
moći pohvaliti još boljim brojkama.
I ove godine je na festivalu radio veliki 
broj volontera bez kojih festival ne bi bilo 
moguće održati, a posebne zahvale idu 
i našim sponzorima kao i Općini Punat i 
Turističkoj zajednici koji su nas podržali u 
ovim projektima. 
Za više informacija pratite nas na 
Facebook, Instagram i web stranici 
gdje ćete biti obaviješteni o svim novim 
projektima.

Predsjednik Udruge Fenix
Benjamin Mrakovčić

Nedugo nakon povratka iz Italije djevojke 
su se „pretvorile“ u opasne gusarice i 
krenule u pohod na Rijeku. Dio djevojaka, 
točnije njih 55, s maskom „Bodulske 
gusarice“ sudjelovalo je na Dječjoj 
karnevalskoj povorci. Osim Karnevala 
u Rijeci Bodulske gusarice otvorile su i 
zatvorile Karneval u Krku.
Da bi odmjerile svoju „snagu“ s 
drugim mažoret timovima djevojke su 
sudjelovale na dva Mažoret turnira i to 
u Nedelišću i Labinu i vratile se na Krk 
s prvim medaljama. Na natjecanje je 
putovalo 35 djevojaka koje su se natjecale 
u 3 dobne kategorije: dječji sastav, 
kadetkinje i juniorke. Posebno veseli 
činjenica da su se najmlađe natjecateljice, 
pripadnice dječjeg sastava, vratile s 
prvim medaljama što je garancija sjajne 
budućnosti ovog mladog otočnog tima. 
Tako su 3 mlade Puntarke, Ema Butković, 
Matea Zeko i Lana Božić osvojile srebrnu 
medalju u kategoriji dječji sastav 
neformacije. 
U kategoriji kadetkinje neformacije zlato 
su osvojile puntarke Tisa Mrakovčić i Nika 
Nosić, srebro su osvojile Laura Polonijo, 
Ella Vuković, Idora Galjanić, Jana 
Valenčić, Mia Antolić, Paula Žic i Katarina 
Žic, dok je broncu osvojila Laura Aćimović.
U kategoriji kadetkinje formacije zlato 
su osvojile: Laura Polonijo, Ella Vuković, 
Nika Nosić i Idora Galjanić, dok su srebro 
osvojile: Jana Valenčić, Paula Žic, Laura 
Aćimović, Katarina Žic, Tisa Mrakovčić, 
Mia Antolić i Nina Martić.
Natjecale su se i pripadnice juniorskog 
sastava, također u dvije kategorije i poput 
svojih mlađih kolegica dokazale da polako 
zauzimaju čvrstu poziciju na hrvatskoj 
mažoret sceni, a srebro u kategoriji 
juniorke formacije i neformacije osvojila 
još jedna Puntarka, Nives Čiček. 
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Sredinom kolovoza 25 djevojaka boravilo 
je u Sjevernoj Makedoniji gdje su 
nastupale na Međunarodnom festivalu u 
Ohridu. Osim nastupa na festivalu bilo je 
i slobodnog vremena za kupanje u jezeru, 
te za razgledavanje Ohrida i okolice, ali i 
za posjet Skopju.
Početkom listopada djevojke su 
otputovale na još jednu turneju, i to u 
Francusku, Španjolsku i Monako. Monte 
Carlo, Nica, Cannes, Arles, Montpellier, 
Carcassonne, Girona, Malgrat de Mar i 
Barcelona destinacije su koje su ugostile 
28 pripadnica Mažoretkinja otoka Krka. 
Povod ovoj sjajnoj turneji je sudjelovanje 
na velikom međunarodnom festivalu na 
kojem sudjeluju mažoret timovi iz cijele 
Europe.
Čitajući sve ovo sigurno se pitate 
„Zašto ne vidimo naše mažoretkinje na 
manifestacijama u Puntu“ ?
Nažalost, djevojke još uvijek nemaju 
vlastite uniforme i za sve navedene 
nastupe djevojke su posuđivale uniforme 
ili dijelove uniformi od svojih mažoret 
prijateljica iz Pule, Vrbovca, Nedelišća 
i Samobora. Do sada je jedino Općina 
Punat dala financijski doprinos za izradu 
uniformi, ali nedavno su još neke JLS 
donijele odluku o financiranju manjeg 
dijela izrade uniformi što nas iskreno 
veseli jer članice Mažoretkinja otoka Krka 
dolaze s područja svih JLS. 
Čestit i blagoslovljen Božić i sve najbolje u 
2020. godini žele Vam Vaše Mažoretkinje 
otoka Krka !!!

Elizabeta Mikelj
Predsjednica 

Povodom Noći Muzeja tradicionalno 
smo otvorili Memorijalni muzej NOB-a 
za posjetitelje, koji su uz izložbu i stalni 
postav mogli vidjeti i dosad prikupljene 
materijale u sklopu akcije stvaranja 
obiteljske i zavičajne baštine vezane 
za Prvi svjetski rat, Drugi svjetski rat i 
Domovinski rat.
Tjedan dana nakon Noći muzeja 
,08.02.2019., prisustvovali smo u 
Galeriji Decumanus u Krku otvorenju 
Dokumentarne izložbe Partizanski 
štampa Hrvatskog primorja.
Sudjelovali smo u većini aktivnosti 
UABA otoka Krka od proslave Dana 
žena i 74. obljetnice oslobođenja otoka 
Krka 17.04.2019. u Krku, projekcije filam 
„Neželjena baština“ i posjeta Lukovu za 
Dan antifašističke borbe ,do sudjelovanja 
na 16. Sportskim igrama antifašista 
PGŽ-a na Viškovu. 
Članovi podružnice pridružili su se 
tematskom putovanju učenika Srednje 
škole Hrvatski kralj Zvonimir Đakovo – 
Osijek - Vukovar od 29. do 30.03.2019. u 
okviru izvanučionične nastave povijesti i 
pod nazivom Putujem i učim, ostvarenog 
u suradnji UABA otoka Krka i Udruge 
HVIDRA otoka Krka.
Pomogli smo u organizaciji Memorijala 
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putevima partizanske veze Vis - Krk 
– kopno koji se ove godine održao 
na ruti Šilo- Polje- Risika- Kampelje, 
te organizirali prigodno druženje za 
sudionike u Puntu.
Unatoč nestabilnim vremenskim 
uvjetima, članovi naše podružnice 
uspješno su izvršili pripremne radnje te 
je Dan pobjede nad fašizmom 09.05.2019. 
godine UABA Otoka Krka obilježila 
paljenjem krijesa na Velom Vrhu.

UABA Otoka Krka  
– podružnica Punat i Stara Baška
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Program „Moja Hrvatska bez azbesta!“ 
traje već 7 godina i do sada je održano 150 
prezentacija diljem Hrvatske gdje smo 
predstavljali Punat kao primjer dobre 
prakse i od kuda je sve krenulo. Općina 
Punat i dalje sufinancira uklanjanje 
azbestnih krovova. 
20.04.2019. organizirali smo treću 
biciklijadu električnih bicikala, uz 
sudjelovanje 28 biciklista, a nekima je ovo 
bio prvi put da voze električne bicikle. 
Šareno i dobro raspoloženo društvo vodio 
je Ivan Orlić, a o sigurnosti u prometu 
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Od prošlog izdanja Puntarskog općinskog 
lista dogodile su se mnoge aktivnosti 
značajne za našu udrugu. Nećemo sada 
nabrajati sve, ali možemo istaknuti samo 
neke koje bi stanovnicima Punta i Stare 
Baške mogle biti zanimljive.
7.11.2018. udruga sopaca sudjelovala je 
u predstavljanju Rijeke kao europske 
prijestolnice kulture 2020. u Vijeću Europe 
u Strasbourgu . Naši sopci, Zlatko Volarić 
i Klaudije Dunato, nastupili su s jazz 
sastavom Zorana Majstorovića iz Rijeke.
16.04.2019. snimljen je zanimljiv kratki 
dokumentarni film u sklopu međunarodne 
kulturne suradnje i Riječkog Art Vizion 

brinuli su naši vatrogasci. U Staroj 
Baški, u Kampu Škrila, dočekali su nas 
s okrepom. Nakon odmora i osvježenja 
bilo je lakše svladati veliki uspon, a svi 
koji su bili u Staroj Baški znaju koliko je 
težak. Veselo društvo uspješno se spustilo 
u restoran Marina gdje je organiziran 
ručak, a iznenadili su nas i s pravim 
krčkim presnacem. Sve ovo ne bi se moglo 
organizirati da nije bilo pokrovitelja: 
Općine Punat, Primorsko-goranske 
županije, Marine Punat i Valamara.
Ovakve biciklijade su naš doprinos razvoju 
cikloturizma, e-mobilnosti i aktivnog 
odmora na otoku Krku, a cilj biciklijade 
je promocija destinacija te dodatna 
turistička ponuda u predsezonskom i 
posezonskom razdoblju.
Pod pokroviteljstvom Grada Krka i uz 
podršku Srednje škole Hrvatski kralj 
Zvonimir održali smo slastičarsku 
radionicu “Krčke slatke tajne”. Radionicu u 
sklopu projekta Sačuvajmo baštinu vodio 
je istaknuti kuhar Saša Bešlić. Odaziv je 
bio iznad očekivanja i u planu su nove s 
istom tematikom. 
Kreativne radionice održali smo pod 
pokroviteljstvom Općine Punat i Grada 
Krka, a radilo se pozlaćeni drveni okvir za 
sliku, božićne kuglice, poklon dobrodošlice 
za goste i cvijeće od filca.
Projekt „Kontrola i suzbijanje populacije 
galeba klukavca u Puntarskoj Dragi“ se 
i dalje razvija. Prateći situaciju vidljivo 
je da se jato znatno povećalo, a KD 
Ponikve čine sve da onemoguće dolazak 
galeba na „hranilište“ i to zatvorenim 
sustavom prekrcaja otpada i prekrivanjem 
kompostane. Drugi korak je iseljavanje 
galeba, a za to smo pozvali u pomoć 
stručnjake iz Istre da zainteresiranim 
dionicima održe predavanje u Ponikvama i 
prenesu svoja znanja i iskustvo.

studia na temu istarske ljestvice u Etno 
kući Kornić https://www.youtube.com/
watch?v=QceUcUodtaY  
[PGŽ - TWO PART SINGING]
11.05.2019. sudjelovali smo na „5. 
natjecanju hrvatske tradicijske vokalne 
glazbe“ u Zagrebu u Koncertnoj dvorani V. 
Lisinski.
Od 25.6. do 30.6.2019. boravili smo u Irskoj 
gdje smo predstavljali Rijeku kao Europsku 
prijestolnicu kulture 2020.
6.7.2019. održana je naša središnja 
manifestacija: 31. „Susret sopaca otoka 
Krka“
22.9.2019. sudjelovali smo na 
tradicionalnoj „Mantinjadi pul Ronjgi“ u 
rodnoj kući Ivana Matetića Ronjgova
Povodom obilježavanja 10. godišnjice upisa 
dvoglasja tijesnih intervala na UNESCO-
vu listu svjetske nematerijalne baštine, 
26.9.2019., na prijem nas je pozvao župan 
Primorsko- goranske županije Zlatko 
Komadina.
30.9. 2019., obilježili smo 10. obljetnicu 
upisa dvoglasja tijesnih intervala na 
UNESCO-vu listu tako da su sopci 
na Krčkom mostu i u tunelu Učka s 
Istrijanima, sopli kako bi skrenuli pažnju 
na ovaj naš glazbeni idiom.
Nažalost, ovdje moramo spomenuti 
kako smo u proteklom razdoblju izgubili 
nekoliko istaknutih članova: Ivan Kraljić 
iz Kornića, vrsni sopac i izrađivač piski, 
maestro Dušan Prašelj, veliki promicatelj 
naše tradicijske glazbe i naš osnivač, 
melograf i učitelj Ivan Pavačić Jecalićev.
Da ne bi ovo naše kratko izvješće 
završili lošim vijestima, spomenut ćemo 
svojevrsni pozitivan trend u školama 
sopila u Omišlju i Vrbniku gdje se pod 
vodstvom Nikole Kovačića osjeća novi 
zamah u broju i kvaliteti mladih sopaca.
Isti naš glazbenik priprema knjigu /
melografiju s nosačem zvuka o puntaru 
Marijanu Orliću, našem jedinom 
izrađivaču sopila na otoku Krku. Veselimo 
se promociji ove knjige!
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Nogometaši Vihora su nakon protekle 
sezone ušli u novu, 4. HNL NS RIJEKA, 
puni optimizma, pa možemo reći: Vihor 
puše prema vrhu!
Liga broji 12 klubova iz tri Županije, a 
prvoplasirani ide u 3. HNL-u.
Dok pišemo ove retke, “Vihoraši” su 
u punom pogonu. Momčad, koju vodi 
trener M. Gašpar, se odlično pripremala 
kroz pripreme i rezultat toga je trenutno 
4. mjesto na ljestvici. Momčad čine 
nogometaši iz Baške, Punta, Malinske, 
Krka i Rijeke. 
Uz seniore još aktivno nastupaju pioniri, 
mlađi pioniri i morčići, a zastupljena su 
djeca iz Punta i Baške. Uz kvalitetan rad 
trenera nema straha za napredovanje 
djece u svim dobnim skupinama. 
U sezoni koja je iza nas, seniorska ekipa 
osvojila je 15. mjesto s osvojenih 26 
bodova i sačuvala status u 4. ligi, što je 
bio i osnovni cilj, dok su pioniri osvojili 9. 
mjesto u OŽNL. Mlađi pioniri bili su 8. u 
OŽNL ligi, dok su morčići, u svojoj prvoj 
natjecateljskoj sezoni, osvojili 10. mjesto 
od 16 ekipa u Županijskoj “B” ligi.
Osim natjecanja klub nije mirovao, tako 
da je kroz ljeto u suorganizaciji Vihora 
i „SoloPro“ nogometne akademije 
održan nogometni kamp za djecu koji se 

Udruga žena operiranih dojki “Nada- 
Rijeka” vodi brigu o više od 150 članica 
iz naše županije, s otocima i Gorskim 
kotarom, koje dolaze na liječenje u 
Rijeku. Cilj udruge je pružati usluge 
organiziranog, kontinuiranog educiranja 
ženske populacije za samopreglede dojki 
radi prevencije i ranog otkrivanje raka 
dojke.
Udruga, ujedno, pruža ženama, članovima 
njihovih obitelji i prijateljima važnu 
psihološku, emocionalnu i praktičnu 
pomoć, prije i nakon operacije raka dojke 
te tijekom oporavka i ponovnog vraćanja u 
normalan život.

NK  
VIHOR

UDRUGA 
ŽENA OPERI-
RANIH DOJKI 
“NADA-  
RIJEKA”

provodi već treću godinu i okuplja djecu 
predškolskog i školskog uzrasta. Ukupan 
broj polaznika ove godine bio je 19.
Ni manifestacije u općini Baška nisu 
prošle bez angažmana Vihoraša. Radilo 
se i igralo.
Manifestaciju „Crna ovca“ popratio je 
turnir mlađih i starijih „morčića“ gdje 
se na ŠRC „Zablaće“ skupilo preko 200 
djece s cijelog Kvarnera. Turnir je uz jaku 
kišu ipak održan, a nije izostala i gastro 
ponuda (pečena janjetina i domaće 
šurlice sa gulašom).
Sportski pozdrav!

I.Ć.

Tako je, u sklopu svojih aktivnosti, udruga 
u 2019. godini diljem PGŽ-a organizirala 
predavanja na temu “Prevencija i rano 
otkrivanje raka dojke” te na temu 
“Psihosocijalna pomoć i podrška ženama 
operiranih od raka dojke i njihovim 
obiteljima”.
Gradovi i općine u kojima je udruga 
održala predavanja su: Novi Vinodolski, 
Kraljevica, Malinska, Krk, Vinodolska 
općina, Omišalj, Crikvenica, Viškovo, 
Kastav, Kostrena, a 20.05.2019. posjetili 
smo i Općinu Punat gdje je Svjetlana 
Gašparović Babić održala predavanje na 
temu “Prevencija i rano otkrivanje raka 
dojke”. Predavanje je bilo posjećeno i 
vjerujemo, informativno.
23.03.2019. obilježili smo “Dan narcisa”, 
uz prigodni program na Korzu, s ciljem 
prikupljanja sredstava za kupnju 
opremljenih kreveta za potrebe Klinike za 
kirurgiju Kliničkog bolničkog centra Rijeka 
i rad Udruge Nada. Prodaju darovanih 
narcisa vršile su, uz predsjednicu 
Ivanku Penko, članice Udruge Nada te 
volonteri Medicinske škole u Rijeci sa 
svojim nastavnicima. „Dan narcisa“ 
upotpunjenjen je programom na kojem su 
nastupile Prve riječke mažoretkinje. 
 05.10.2019. organizirali smo obilježavanje 
Dana ružičaste vrpce koji se odvijao na 
riječkom Korzu. Započeli smo šetnjom 
podrške oboljelima od raka s Jelačićevog 
trga do gradske vijećnice gdje su pušteni 
ružičasti baloni u znak sjećanja i potpore 
osobama oboljelim od raka dojke. U svrhu 
prikupljanja sredstava za rad Udruge Nada 
– Rijeka dijelile su se ružičaste ruže uz 
dobrovoljan prilog. 

Od 7. do 14. kolovoza 2019. godine, pod 
pokroviteljstvom Općine i Turističke 
zajednice Općine Punat, a u organizaciji 
Šahovskog kluba „Draga“ iz Rijeke i 
Šahovskog saveza Primorsko- goranske 
županije, u Puntu je 15. godinu za redom 
održano niz šahovskih događanja pod 
nazivom “Anastasijino šahovsko ljeto”. I 
ove godine odaziv je bio iznad očekivanja 
pa se u Puntu okupilo preko 60 sudionika.
U šahovskom kampu za napredne radio je 
velemajstor Ognjen Cvitan, a 11 šahovskih 
talenata, među kojima i nositelji odličja s 
državnih prvenstava za mlade, odradilo 
je više od 40 sati treninga. Klupski igrači 
radili su s trenerima Ivanom Mandekićem 
i Hrvojem Jurkovićem, a najbrojnija je bila 
skupina od 29 mladih početnika s kojima 
su radili instruktori Bojan Birk i Andrea 
Starčević. Sudionici su bili mahom s 
otoka Krka ili njihovi gosti, a još su im se 
priključila i djeca iz odmarališta Crvenog 
križa Maribor s kojim je uspostavljena 
obostrano korisna suradnja.
Znanja koja su stekli tijekom šahovske 
škole i kampa za napredne, mladi šahisti 
provjerili su na 2 šahovska nadmetanja 
pod nazivom “Anastasijin šahovski 
kup”. Najbolji su nagrađeni peharima, 
medaljama i priznanjima, a ove godine 
dobili su i prigodne poklone organizatora 
i sponzora. Nagrade najuspješnijima 
uručili su velemajstor Ognjen Cvitan i 
predsjednik Šahovskog saveza PGŽ Ivan 
Mandekić. 
U sklopu kampa, održana je na 
Puntarskoj rivi tradicionalna simultanka 
velemajstora Ognjena Cvitana s 

Članovi Male škole fotografije Irra 
Šahinović, Marija Žic, Ana Orlić te Lian 
i Ian Rodman, uz pomoć voditeljice 
Marijane Kirasić-Nekić iz Foto kluba 
Krk odlučili su istražiti te slikom i riječju 
približiti puntarske priče u kamenu pa je 
tako nastao prikaz: Punat u slikopisu.
Ne znamo tko su bili prvi ljudi koji su u 
davnoj prošlosti došli na ove prostore, ali 
u jednu stvar možemo biti sigurni: ono 
što su ovdje zatekli, čega je jedino i bilo u 
izobilju, bio je kamen. 
Vrijedni stanovnici Punta uvijek su 
ga upotrebljavali za nešto korisno,a 
tisućljetni suživot s kamenom stvorio 
je nevjerojatno domišljate varijacije na 
temu “kamen na sto načina”. 
Kamen su gotovo doslovce i jeli! U 
slučaju gladi ili brodoloma kuhala se 
juha od šupljikavog morskog kamena koji 
u sebi sadrži morske alge, sitne račiće i 
školjkice.
U okviru foto radionice naučili smo 
što je to roćina,mujer ili rogi, kako je 
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polaznicima škole i puntarskim gostima. 
Iako je bilo predviđeno da se igra na 15 
ploča, zbog velikog interesa Cvitan je 
imao 19 protivnika.
Tako je završila još jedna vrlo uspješna 
manifestacija po kojoj je Punat postao 
prepoznatljiv u Hrvatskoj i šire.

Ivan Mandekić

izgledalo ognjište, a čemu su služila žrna 
i kamenice.Tražili smo skalnicu i zatoku i 
kamene klupe.
Otkrili smo koje to kuće spaja podutik, a 
čemu su služili klak i ugnac, te se pentrali 
po stepenicama koje se zovu zubi.
Smješkali smo se kamenim fotografijama 
Musala i Busala te se divili kamenom 
računalu ispred crkve Sv. Roka u Puntu.
Sve smo to približili fotografijama koje 
smo popratili tekstom i objesili na veliki 
pano koji krasi našu blagovaonicu kako 
bismo naše „kamene slike“ približili i 
drugim učenicima.
Foto klub Krk organizator je i treće po 
redu međunarodne izložba fotografija 
Summer Sea Sun 2019., a koja je 10. 
listopada ove godine svečano otvorena 
u galeriji Toš u Puntu. Po broju sudionika 
i broju fotografija to je najveći foto 
natječaj ove godine u našoj zemlji.
Ukupno je predstavljeno 30 fotografija 
od ukupno 107 nagrađenih.
Radove je poslalo ukupno 342 fotografa 
iz 53 zemlje svijeta s preko 7 000 
fotografija u 6 tema i to color, crno bijela, 
portret, dijete, putovanja i priroda. 
Cijeli natječaj provodio se pod 
patronatom svjetskih međunarodnih 
asocijacija Fiap,Psa,Mol i Iaap
Sve nagrađene fotografije publicirane su 
u PDF katalogu kojeg možete preuzeti 
kao i potražiti sve ostale informacije na 
službenoj internetskoj stranici salona 
summerseasun.fotoklubkrk.hr ili na 
Facebook profilu Foto kluba Krk.
Uz ova dva projekta FK Krk popratio je i 
brojne druge događaje u Puntu kao što 
su posjeta Tri kralja na otočić Košljun, 
posjeta Udruge maškarata iz Stona, 
susret maškara otoka Krka u Narodnom 
domu, izložbu i prezentaciju knjige „Otok 
Krk u Velikom ratu 1914 – 1918.“ , te tako 
doprinio boljoj informiranosti i razvoju 
fotografske kulture na otoku.
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Multimedijalna udruga „Krčka beseda“ 
od svog osnivanja 2011. godine do danas 
najpoznatija je svima našim otočanima, u 
zemlji i diljem svijeta, po svakodnevnom 
vođenju internetskog portala otok-
krk.org. koji objavljuje najave, članke i 
informacije o većini događanja na otoku 
Krku te svakodnevnih korisnih informacija 
o dnevnim događanjima, isključivanjima 
struje i vode, izložbama, prognozi 
vremena, stanju na cestama, vremeplovu 
(dogodilo se na današnji dan)… pa do 
toga tko ima imendan toga dana.
Medijski smo službeni ili neslužbeni 
pokrovitelji većine kulturno- zabavnih, 
sportskih i drugih događanja na otoku 
Krku od kojih ćemo istaknuti festival „MiK 
2019“ koji je ove godine održan u Puntu, 
te festival ženskih klapa „Omišljanska 
rozeta“ na kojem smo po četvrti put 
dodijelili plaketu Zlatna mažurana 
najboljoj klapi koju među sobom odabiru 
voditelji svih klapa sudionica festivala. 
Jedan od naših projekata je „Izbor osobe 
godine otoka Krka“ kojega uspješno 
provodimo već osam godina, a kandidate 
predlažu i sami izabiru čitatelji našega 
portala. Osoba otoka za 2018. godinu tako 
je postao Petar Kopanica, a svečana dodjela 
priznanja održana je 6. siječnja 2019.

Od 29. srpnja do 4. kolovoza 2019. 
održana je Ljetna škola glagoljice Punat 
2019. U suradnji s udrugom Puntarske 
užance i Područnom školom Frana Krste 
Frankopana u Puntu, članovi Katedre 
Čakavskog sabora Kornić i ove godine su 
podučavali glagoljicu. 
U prvom tečaju osam polaznika učilo 
je uglatu glagoljicu, brojeve, svezice, 
skraćenice i svezićenice. Predavač je bio 
Damir Kremenić, etnolog i muzeolog.
U drugom tečaju devet polaznika, 
različitog uzrasta i godina, učilo je oblu 
glagoljicu. Predavač je bio Lovro Krsnik, 
akademski redatelj iz Zagreba. 
Škola je završila stručnim izletom na 
Košljun, posjetom muzejima i podjelom 
diploma polaznicima ovogodišnje škole.

Damir Kremenić
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Drugi odlično prihvaćen projekt kojega 
provodimo također osam godina je 
„Utoplimo krčku zimu“. U proteklih 
12 mjeseci proveli smo dva literarna 
nagradna natječaja, prvi tradicionalni 
jesenski za otočne školarce na temu „900 
godina Krčkih knezova Frankopana“ i 
drugi, također tradicionalni, proljetni 
javni pjesnički natječaj „Osmijeh“ za 
sve pjesnike. Organizirali smo pjesničku 
večer „Večer omišaljske i njivičke poezije“ 
kao i promocije dviju knjiga. Program 
„Utoplimo krčku zimu“ tradicionalno 
je završen „Susretom pjesnika“ na 
Svjetski dan pjesništva 21. ožujka 2019. 
Imali smo nekoliko nagradnih 
natječaja na Portalu, a pobjednike 
smo nagradili prigodnim knjigama, 
ulaznicama i CD- ima.
Od ostalih aktivnosti posebno ćemo 
istaknuti po drugi put javno obilježavanje 
„Dana ružičastih majica“ – dan borbe 
protiv nasilja nad vršnjacima, 28. veljače 
2019. u Krku - sve to ponajviše zahvaljujući 
poznatoj humanitarki, osobi godine 
otoka Krka 2017. našoj vrijednoj tajnici 
Udruge Svjetlani Vrkljan Radovčić.

Milovan Kirinčić
predsjednik Udruge 
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